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Z Á P I S N I C A 

OBECNÉHO  ZASTUPITEĽSTVA 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Z á p i s n i c a 

z 9. zasadnutia obecného zastupiteľstva, konaného 22. januára 2004 

 

Prítomní:  

1. Ing. Milan Rybár – starosta obce 

2. Ing. Vladimír Plžik – prednosta OcÚ 

3. Božena Balková – kontrolórka obce 

          4. Elena Borsíková – zapisovateľka 

 

Poslanci: 

      1. Ing. Mgr. Janka Bednáriková 

      2. Ing. Peter Belica 

      3. Ing. Eva Bencová 

4. Ing. Jarmila Bohušová 

5. Ing. Ján Jamriška 

 6. MUDr. Eva Konvitová 

 7. Ondrej Majtáň 

 8. Dušan Malko 

 9. Ing. Igor Miert 

        10. Ján Očka 

 

Ospravedlnený: Ján Zubček 

 

Hostia:         Peter Slobodník 

   Ing. Ivan Zachar 

   Ján Nepela 

            

 Rokovanie OZ otvoril a viedol starosta obce Ing. Milan Rybár. Uviedol, 

že obecné zastupiteľstvo bolo zvolané v  stanovenej lehote a že všetci poslanci 

OZ boli včas pozvaní. Skonštatoval, že z celkového počtu 11 poslancov OZ je 

prítomných 10 poslancov  a  zasadnutie je v zmysle § 2 Zákona SNR č. 369/90 

Zb. o obecnom zriadení uznášania schopné. 

 

 Za overovateľov zápisnice boli menovaní: 

          1. Ing. Eva Bencová 

          2. Ondrej Majtáň 

 

 

Do návrhovej komisie boli navrhnutí a OZ jednomyseľne schválení: 

      1.  Ing. Jarmila Bohušová 

      2.  Ján Očka 

      3.  Dušan Malko  

 



Program: 1. Kontrola plnenia uznesení 

2. Predbežné výsledky hospodárenia oboch obecných s. r. o. 

s variantami riešenia ich existencie 

3. Rôzne 

4. Návrh na uznesenie 

 

K bodu  1.   Kontrolu uznesenia začal uskutočňovať starosta obce a vo svojich  

správach ho doplnili ostatní poslanci ktorým boli úlohy zadané: 

- topole v parku za železničnou stanicou budú orezané hneď ako 

to dovolia poveternostné podmienky, 

  -    komisia výstavby ÚP a ŽP posúdila zatiaľ len časť líp na 

  cintoríne vhodných na výrub a orez - preto úloha im zostáva i     

  naďalej rozpracovaná, 

  -    Peter Slobodník vypracoval správy o činnosti OP a PO, ktoré 

  tvoria prílohu zápisnice, 

  -    starosta obce rokoval s manž. Mertlovcami o ich sťažnosti 

  ohľadne výstavby vo firme VAW s výsledkom, že ich odvolacie   

  konanie pokračuje v zmysle stavebného zákona, 

K bodu 2.  - Kontrolórka obce Božena Balková informovala o vykonaných   

                   kontrolách hospodárenia v obecných s. r. o. /spracovaný prehľad    

   tvorí prílohu zápisnice/. 

 Hospodárenie v s. r. o. PLUTVA hodnotí ako veľmi zlé. Strata je za    

 rok 2003 vyčíslená na 962 tis. Sk a informovala, že zistila dvojité   

 účtovníctvo za ubytovanie. 

  V s. r. o. Tatran nezistila žiadne nekalé skutočnosti. Aj tu sa oproti   

m. r. zhoršili hospodárske výsledky a to u dopravy a stavebnej  

činnosti. 

Vypracovala plánovaný hospodársky výsledok s alternatívou   

zlúčenia oboch s. r. o. max. so stratou 100 tis. Sk.   

 Pretože predmet činnosti oboch s. r. o. je rovnaký, obec si nemôže 

dovoliť ich prevádzkovať so stratou. V rámci racionalizačných 

krokov navrhuje ich zlúčenie, s názvom nástupníckej s. r. o. RZ 

Plutva s. r. o. Sučany. Navrhla starostovi obce, aby menoval dozornú 

radu v zložení na akom sa dohodli prítomní poslanci:  JUDr. 

Marianna Dobríková, JUDr. Jozef Petráš a Ing. Eva Bencová.  

                  -    Starosta obce vymenoval dozornú radu v navrhovanom zložení 

a požiadal poslancov o hlasovanie za jej zriadenie. Hlasovania sa 

zúčastnilo 10 prítomných poslancov a jednomyseľne s návrhom, aby 

JUDr. Mariana Dobríková, JUDr. Jozef Petráš a Ing. Eva Bencová 

boli členmi DR  RZ s. r. o. PLUTVA súhlasili. 

- Starosta obce vidí zníženie straty u oboch s. r. o. v  ubytovacej  



kapacite a reštauračnej činnosti pri začatí výstavby kanalizácie 

a závodov Glacier a Manesmann. Konateľ by mal dodávateľom 

stavieb ponúknuť tieto služby. 

- Prednosta OcÚ získal informácie o technickom prevedení  

zlúčenia  s. r. o. bez ich likvidácie s názvom RZ Plutva s. r. o. Zrušili 

by sa len dozorné rady a valné zhromaždenia. Vytvorila by sa len  

jedna efektívna valná hromada. 

- Podľa poslanca Ondreja Majtáňa mali byť konatelia oboch s. r. o. 

a dozorné rady zainteresované na zisku a nemuselo dôjsť k takým 

veľkým stratám na hospodárení. 

- Za konateľa RZ Plutva s. r. o. navrhol starosta obce Dušana 

        Malku a to odo dňa zápisu s. r. o. do obchodného registra a požiadal  

        prítomných o hlasovanie za jeho návrh. Hlasovania sa zúčastnilo 10  

        poslancov. Za návrh hlasovali: Ing. Mgr. Janka Bednáriková, Ing.  

        Peter Belica, Ing. Eva Bencová, Ing. Jarmila Bohušová, Ing. Ján  

        Jamriška, MUDr. Eva Konvitová, Ondrej Majtáň, Ing. Igor Miert,  

                  Ján Očka. Hlasovania sa zdržal Dušan Malko. 

K bodu 3.  - Prednosta Ocú informoval poslancov o prijatom zákone 522/2003     

v ktorom sa § 9 dopĺňa odsekom 4, podľa ktorého sa nemôže 

previesť vlastníctvo obce bez verejnej súťaže na: starostu obce, 

poslancov OZ, prednostu OcÚ, zamestnancov OcÚ, hlavného 

kontrolóra a ich blízke osoby. 

- Ing. Jarmila Bohušová z toho dôvodu navrhla zrušiť uznesenie z 

5. novembra 2003 v ktorom sa schválil zámer odpredaja pozemku 

Miroslavovi Miertovi, ktorý je bratom poslanca a navrhla, aby obec 

zaplatila GP ktorý dal už menovaný vyhotoviť.  

Za tento návrh na požiadanie zástupcu starostu hlasovalo 10 

prítomných poslancov a jednomyseľne s ním súhlasili. 

- Prednosta OcÚ informoval, že v zmysle zákona 596/2003 sa 

zrušila obecná školská rada. Informáciu OZ zobralo na vedomie. 

- Ján Mihálik požiadal o odkúpenie motorky JAWA 638 za cenu  

znaleckého posudku – všetci prítomní poslanci súhlasia s jej 

predajom cez autobazár. 

- Anna Kubalová žiada o zníženie MP za alkohol a tabakové 

výrobky  na 50 %  za roky 2001 a 2002 a úplné odpustenie 

vyrúbeného MP za rok 2003.  

Poslanci sa dohodli na znížení tohto MP o 50 % za podmienky, že  

Anna Kubalová uhradí exekučné trovy a MP spolu za dva roky. Za  

toto hlasovali Ing. Ján Jamriška, MUDr. Eva Konvitová, Ondrej  

Majtáň, Dušan Malko, Ing. Igor Miert a Ján Očka. Hlasovania sa  

zdržali Ing. Jarmila  Bohušová, Ing. Eva Bencová, Ing. Peter Belica.  

Proti bola Ing. Mgr. Janka Bednáriková. 

- Prednosta OcÚ informoval OZ, že obec zrušila svojím 



rozhodnutím trvalé užívanie kanalizácie na Mierovej ulici, pre časté 

sťažnosti občanov na zápách pri jej prevádzke  s tým, že stavba bude 

posudzovaná zatiaľ v skúšobnej prevádzke. 

- Starosta obce informoval, že v súčasnosti Dopravoprojekt Blava 

spracováva projekty výstavby diaľnice v dvoch variantoch. Prvý 

kopíruje železničnú stanicu a druhý pôjde poza Drevinu. Je 

predpoklad, že v roku 2006 sa začne s výstavbou trasy Dubná Skala 

– Turany.  

-  Oba varianty boli predložené na posúdenie komisii výstavby, ÚP 

a ŽP a Ing. Jarmila Bohušová povedala, že doporučujú prvý variant.  

- Poslanci sa zhodli na variante druhom a na nasledujúcich 

podmienkach výstavby diaľnice: 

a/ že sa bude riešiť prechod cez rieku Váh a diaľnicu s vybudovaním 

lávky pre peších 

b/ vybudujú sa protihlukové a protiprašné steny, 

c/ vyrieši sa prístup pre poľnohospodárske stroje a zvieratá do 

lokality Blatá. 

Za predložené návrhy a za variant diaľnice číslo dva dal hlasovať  

zástupca starostu. Za boli poslanci Ing. Mgr. Janka Bednáriková, 

        Ing. Peter Belica, Ing. Eva Bencová, Ing. Jarmila Bohušová, Ing. Ján  

        Jamriška, Ondrej Majtáň, Dušan Malko, Ing. Igor Miert a Ján Očka. 

Hlasovania sa zdržala MUDr. Eva Konvitová.  

- V súvislosti s rozširovaním Volswagenu a výstavbou firiem 

Glacier a Manesman bude veľké zaťaženie cesty 1/18. Starosta obce 

chce toto riešiť  vybudovaním malej okružnej križovatky s 

napojením sa na cestu do Priekopy, kde dochádza k častým 

dopravným nehodám.  Poslanci to schvaľujú.  

- Ing. Jarmila Bohušová predložila nasledovné žiadosti, ktoré boli 

prerokované na komisii výstavby ÚP a ŽP spolu so stanoviskom: 

a/  Michal Skokňa žiada o odkúpenie susedného pozemku KN č. 

856/6 o výmere 150 m2. Komisia predaj doporučuje za cenu 70,- 

Sk/m2, 

b/ Vlasta Fekečová žiada o prenájom susednej parcely s jej rodinným 

domom. Komisia prenájom doporučuje, za podmienky že pozemok 

nebude oplotený a bude zachovaná prehľadnosť križovatky, 

c/ Jaroslav Jamriška žiada o prenájom parciel KN č. 871/-3, 8972, 

873. Komisia doporučuje prenájom do 31. 12. 2004, 

d/ komisia doporučuje obecnému úradu vykonávať obnovu 

dopravného značenia v obci postupne podľa finančných možností. 

- Hlavná kontrolórka obce navrhla vyplatenie odmien členom VZ 

za rok 2003 - za jedno zasadnutie 400,- Sk. Poslanci Ján Očka, Ing. 

Ján Jamriška, Ondrej Majtáň a prednosta OcÚ Ing. Vladimír Plžik 



odmeny nepožadujú a nesúhlasia s ich vyplatením z dôvodu veľkých 

finančných strát na hospodárení v s. r. o., 

- Písomná správa o činnosti OP a PO sa stretla s priaznivým 

Ohlasom a podľa Ing. Jarmily Bohušovej  je opodstatnené rozšírenie 

policajného zboru o jedného pracovníka. 

- Pozitívne o činnosti OP sa vyjadrila aj hlavná kontrolórka. 

- Ing. Ján Jamriška navrhol, aby OP vlastnila stopovacieho psa. 

- Martin Martinček oboznámil OZ so svojím zámerom na výstavbu 

reštauračného zariadenia na parkovisku pri svetelnej križovatke 

a doložil ho aj fotografiami. Poslanci proti tomu nevzniesli 

pripomienky. Starosta obce ho požiadal, aby svoj zámer ešte 

konzultoval so spracovateľom ÚP obce. 

- Starosta obce informoval, že obec spracováva projekty na 

čerpanie európskych fondov, hlavne teraz na opravu strechy 

základnej školy. 

- Prednosta OcÚ požiadal o schválenie, aby finančná záruka  

nájomníkov 4x8 b. j. vo výške 6 mesačných splátok nájomného bola 

odložená ako zábezpeka nájomného do špeciálneho rezervného 

fondu.                  

- Dušan Malko poďakoval starostovi a poslancom za prejavenú 

dôveru a bude sa snažiť, aby hospodársky výsledok pod jeho 

vedením RZ PLUTVA s. r. o.  za rok 2004 bol aspoň na nule.  

 Celá rozhodujúca problematika z dnešného zasadnutia obecného 

zastupiteľstva bola zahrnutá do návrhu na uznesenie. Návrh na uznesenie 

vypracovala  členka návrhovej komisie – poslankyňa Ing. Jarmila Bohušová. 

Hlasovania sa zúčastnilo 10 prítomných poslancov. Za prijatie uznesenia boli 

Ing. Mgr. Janka Bednáriková, Ing. Peter Belica, Ing. Eva Bencová, Ing. Jarmila 

Bohušová, Ing. Ján Jamriška, MUDr. Eva Konvitová, Ondrej Majtáň, Dušan 

Malko, Ing. Igor Miert  a  Ján Očka.   

 Rokovanie ukončil starosta obce Ing. Milan Rybár a prítomným 

poďakoval za účasť. 

 

 

Zapísala: Elena Borsíková 

 

I. Overovateľ:  Ing. Eva Bencová 

 

II.      Overovateľ:  Ondrej Majtáň 

 

 

 

                Ing. Vladimír Plžik                Ing. Milan Rybár 

                   prednosta OcÚ                        starosta obce 



Z á p i s n i c a 

z 10. zasadnutia obecného zastupiteľstva, konaného 23. februára 2004 

 

 

Prítomní:  

1. Ing. Milan Rybár – starosta obce 

2. Ing. Vladimír Plžik – prednosta OcÚ 

3. Božena Balková – kontrolórka obce 

4. Elena Borsíková – zapisovateľka 

 

Poslanci: 

      1. Ing. Mgr. Janka Bednáriková 

      2. Ing. Peter Belica 

      3. Ing. Eva Bencová 

4. Ing. Jarmila Bohušová 

 5.. Ing. Ján Jamriška 

 6. MUDr. Eva Konvitová 

 7. Ondrej Majtáň 

 8. Dušan Malko 

 9. Ing. Igor Miert 

        10. Ján Očka 

        11. Ján Zubček 

 

 Hostia:   

1. Magdaléna Hvizdáková 

      2. Libuša Čierna 

3. Marcela Rolková 

4. Peter Slobodník 

5. Marián Pták 

6. Ján Ondrejčík 

7. Milan Ondruš 

 

 Rokovanie OZ otvoril a viedol starosta obce Ing. Milan Rybár. Uviedol, 

že obecné zastupiteľstvo bolo zvolané v  stanovenej lehote a že všetci poslanci 

OZ boli včas pozvaní. Skonštatoval, že z celkového počtu 11 poslancov OZ je 

prítomných 11 poslancov  a  zasadnutie je v zmysle § 2 Zákona SNR č. 369/90 

Zb. o obecnom zriadení uznášania schopné. 

 

 Za overovateľov zápisnice boli menovaní: 

          1. Ing. Peter Belica  

          2. Ing. Jarmila Bohušová 

 

Do návrhovej komisie boli navrhnutí a OZ jednomyseľne schválení: 



          1.  Ing. Mgr. Janka Bednáriková 

      2.  Ján Zubček 

      3.  Ondrej Majtáň  

 

Program: 1. Kontrola plnenia uznesení 

  2. Návrh rozpočtu obce na rok 2004 

3. Zmena VZN o zbere, preprave a zneškodňovaní komunálneho    

    odpadu a o miestnych poplatkoch 

4. Štatút ZŠ SNP Sučany 

5. Organizačný poriadok ZŠ SNP Sučany 

6. Rôzne 

7. Návrh na uznesenie 

 

K bodu: 1.  Ing. Jarmila Bohušová pripomenula, že nie je splnené uznesenie č.  

7 z 5. novembra 2003, ktorým bolo uložené prednostovi OZ 

novelizovať príslušné vnútro organizačné  normy a štatút obce, 

K bodu 2. Spracovaný návrh rozpočtu priblížil prednosta OcÚ: 

- plánovaný príjem je 38 853 tis. Sk, z toho sú kapitálové príjmy 

7231 tis. Sk a bežné príjmy 31 622 tis. Sk. Najväčšia časť 

kapitálových príjmov pozostáva zo zostatku prostriedkov od SPP 

a z predaja majetku obce.  

- výdavky sú rozpočtované v zmysle zákona a sú vo výške  

30 792 tis. Sk. 

Podrobnejšie rozdelenie príjmov a výdavkov rozpočtu obce na rok 

2004 tvorí prílohu zápisnice. 

Ďalej navrhol, aby sa z kapitálových výdavkov vyčlenilo na 

rekonštrukciu technického vybavenia kolkárne 800 tis. Sk a 600 tis. 

Sk na obnovu striech ZŠ SNP.  

Všetky požiadavky komisií OZ, ktoré boli načas doručené sú  

zapracované do návrhu rozpočtu. Návrh prerokovala komisia 

správy majetku a finančno ekonomická a doporučuje jeho prijatie. 

K uvedenému bodu otvoril diskusiu prednosta OcÚ.  

- Ing. Peter Belica: komisia správy majetku a finančno 

ekonomická doporučuje pre budúcnosť k návrhu rozpočtu predložiť 

aj dôvodovú správu, predložený návrh rozpočtu odobrujú, 

- Ing. Ján Jamriška: komisia obchodu, služieb a cestovného ruchu 

požaduje na propagáciu CR cca 30 tis. Sk, 

- Ján Očka: treba plánovať vykurovanie garáží na požiarnej 

zbrojnici, 

- Dušan Malko požiadal vyčleniť z prostriedkov PLUTVY 80 tis. 

Sk na inštaláciu poplašného zariadenia.  

- Hlavná kontrolórka súhlasí s predloženým návrhom rozpočtu - 

sama sa zúčastňovala na jeho tvorbe. 



Za predložený návrh rozpočtu dal hlasovať zástupca starostu. 

Hlasovania sa zúčastnili všetci 11 prítomní poslanci a s návrhom 

jednomyseľne súhlasili.  

 

K bodu 3: Na základe prokurátorského upozornenia prednosta OcÚ 

vypracoval zmenu VZN o zbere, preprave a zneškodňovaní 

komunálneho odpadu a o miestnych poplatkoch v zmysle platnej 

legislatívy. 

Po rozprave všetci prítomní poslanci jednomyseľne odsúhlasili  

túto zmenu VZN. 

 

K bodu 4: Štatút ZŠ SNP bol prepracovaný v zmysle zmien podľa zákona  

596/2003 Z. z. Za jeho prijatie dal hlasovať zástupca starostu. 

Hlasovania sa zúčastnilo 11 prítomných poslancov a jednomyseľne 

s ním súhlasilo.  

 

K bodu 5: K predloženému organizačnému poriadku ZŠ SNP Sučany nemal  

nik z poslancov žiadne pripomienky, preto dal zástupca starostu  

hlasovať za jeho schválenie. Všetci 11 prítomní poslanci hlasovali  

jednomyseľne za jeho schválenie. 

 

K bodu 6: Prednosta OcÚ predložil nasledovné návrhy a informácie  

poslancom: 

- zmenu textu na pamätnej tabuli spisovateľa Ruda Morica 

v nasledovnom znení:  

„V tomto dome  žil 

významný slovenský spisovateľ 

pre deti a mládež, 

národný umelec 

Rudo Moric 27. 3. 1921    16. 11. 1985“ 

pretože predchádzajúci schválený text nezodpovedal skutočnosti. 

- Podľa získaných informácií predpokladá, že nastane problém 

s financovaním MŠ. S touto vážnou problematikou sa bude iste 

zaoberať ZMOS a riešiť to spolu s vládou. Obec tu už začala s 

racionalizačnými opatreniami a prepustila k 1. marcu t. r. jednu 

kuchárku, 

- s financovaním ZŠ SNP zatiaľ problémy nie sú, 

- Agromajetok Sučany žiada o zníženie dane z pozemkov za roky 

2002 a 2003 z dôvodov zlej ekonomickej situácie spôsobenej 

nepriazňami počasia na ich hospodárení. Do tohto termínu dlhujú 

obci 324 tis. Sk a za akékoľvek zníženie budú vďačný. 

Starosta obce nedoporučuje odpustiť alebo znížiť Agromajetku 

Sučany DzN za stavby a pozemky. K jeho názoru sa prikláňa Ing. 



Peter Belica, Ing. Jarmila Bohušová a Ing. Eva Bencová. Ondrej 

Majtáň tiež nesúhlasí so znížením za rok 2002, ale za rok 2003 

navrhuje zníženie DzN o 25 %. 

Po ďalšej rozprave sa poslanci dohodli, že Agromajetku Sučany sa  

neposkytne žiadna úľava na DzN za rok 2002 a 2003. 

-  Agromajetok Sučany žiada o zníženie miestneho poplatku za 

odvoz komunálneho odpadu za rok 2002 a 2003, pretože od ich 

farmy sa odpad nevyváža a žiadny ani neprodukujú. Poslanci sa 

dohodli na znížení poplatku na 80,- Sk za zamestnanca.  

Z uvedené hlasovali Ing. Mgr. Janka Bednáriková, Ing. Peter 

Belica, Ing. Eva Bencová, Ing. Jarmila Bohušová, Ing. Ján 

Jamriška, MUDr. Eva Konvitová, Dušan Malko, Ing. Igor Miert,         

Ján Očka a Ján Zubček. Zdržal sa Ondrej Majtáň.  

- Starosta obce informoval, že firma Mannesman Plastitcs 

Machinery v jarných mesiacoch začína s výstavbou závodu Forum 

Components a od januára budúceho roku začne s výrobou 

vstrekovacích lisov na plasty. V prvej etape budú mať 50 

zamestnancov, v druhej 80 a v tretej 119 zamestnancov.  

Všetci prítomní poslanci súhlasili s výstavbou uvedeného závodu. 

- Starosta obce navrhol zrušenie uznesenia č. 9 týkajúceho sa 

vybudovania lávky cez diaľnicu a rieku Váh z dôvodu, že výstavba 

a údržba by bola len na náklady obce.  

Za zrušenie hlasovali všetci prítomní poslanci jednomyseľne. 

- Prednosta OcÚ predložil žiadosť Igora Laciku o prenájom bytu 

na Ul. 29. augusta 74. V súčasnosti býva v prenajatej garsónke 

a deti z detského domova mu dajú až keď bude mať pridelený byt.  

Hlasovať o pridelenie bytu Igorovi Lacikovi dal zástupca starostu. 

Hlasovania sa zúčastnilo 11 poslancov. Za boli Ing. Mgr. Janka 

Bednáriková, Ing. Peter Belica, Ing. Jarmila Bohušová, Ing. Ján 

Jamriška, MUDr. Eva Konvitová, Dušan Malko, Ondrej Majtáň, 

Ing. Igor Miert, Ján Očka a Ján Zubček. Zdržala  sa Ing. Eva 

Bencová. 

- Ing.Peter Belica oboznámil OZ so žiadosťou nájomníčky v RKD  

Zuzany Káčerovej na prehodnotenie podľa nej neoprávneného 

výpočtu nájmu a služieb v nájomnej zmluve a podal nasledovné 

vysvetlenie:  

Kedˇže enormne vzrástol odber elektrickej energie odkedy je tam 

kaderníctvo v prenájme, obec žiada od nej zaplatenie rozdielu 

oproti predchádzajúcemu stavu a namontovanie samostatného 

merania elektrickej energie. Nájomníčka najprv s týmto súhlasila, 

potom to odvolala.  

Poslanci sa dohodli na zvýšení jej nájmu na 1 500,- Sk/m2 ročne 

a na úhrade skutočných nákladov za spotrebu energie a služieb. 



V prípade, že nebude s takýmto návrhom súhlasiť menovanej sa 

nájom vypovie. 

O hlasovanie za predložený návrh požiadal zástupca starostu 

prítomných poslancov. Za návrh hlasovali Ing. Mgr. Janka 

Bednáriková, Ing. Peter Belica, Ing. Eva Bencová, Ing. Jarmila 

Bohušová, MUDr. Eva Konvitová, Dušan Malko, Ondrej Majtáň, 

Ing. Igor Miert, Ján Očka a Ján Zubček.Zdržal  sa Ing. Ján Jamriška. 

-  Ing. Bohušová predsedníčka komisie výstavby ÚP a ŽP predložila 

návrh komisie na odpredaj obecných pozemkov nasledovným  

občanom, ktorí už tieto pozemky dávnejšie užívajú: 

Jozef Achimský s manž., Nám SNP 19, parc. č. 870/4 o výmere 55  

m2 po 20,-Sk/m2, 

Ľubomír Balšianka s manž., Železničná 23, parc. č. 1516/198 

o výmere 63 m2  po 20,- Sk/m2, 

Pavol Brachniak s manž., Železničná 15, parc. č. 1516/180 

o výmere 140 m2 po 20,- Sk/m2, 

Vlasta Dibdiaková, G. Svobodu 31, parc. č. 1516/200 o výmere 182 

m2 po 20,- Sk/m2, 

Ondrej Blahušiak s manž., G. Svobodu 29, parc. č. 1516/201 

o výmere 135 m2 pod 20,-Sk m2, 

Štefan Ontko, Fatranská cesta 101, parc. č. 4498/2 o výmere 98 m2 

po 20,- Sk/m2, 

Robert Králik s manž., Fatranská 73, parc. 4547/7 o výmere 309 m2 

po 20,- Sk/m2, 

Jaroslav Ďubák s manž.,G.Svobodu 14, parc.č.1516/251 o výmere 

44 m2 po 20,- Sk m2, 

Milan Badáň s manž., G. Svobodu 12, parc. č. 1516/202 o výmere 

44 m2 po 20,- Sk/m2, 

Ďalej tlmočila návrhy komisie s návrhom na prijatie uznesenia: 

- vypracovať VZN o cenách pozemkov v obci podľa doplnku 

vyhlášky 86/2002, 

- vypovedať užívanie parcely 1769 Ľ. Halienovej s požiadavkou, 

aby pozemok uviedla do pôvodného stavu. 

Za predložené návrhy dal hlasovať zástupca starostu. Hlasovania sa 

zúčastnilo 11 poslancov a všetci s návrhom jednomyseľne súhlasili. 

 

Správy o činnosti komisií predložili ich predsedovia: 

- Ján Očka – komisia verejného poriadku zasadala 1 x a riešili na 

tvare miesta spor súrodencov na Ul. 1. mája, 

- Ing. Ján Jamriška za komisiu obchodu, služieb a CR požaduje 

k predkladaným návrhom rozpočtu prikladať aj skutočné 

čerpanie. Doplnil ho poslanec Ján Zubček, že komisia navrhuje 



propagáciu obce formou skladačky a na jej financovanie 

získavajú sponzorov. 

- Prednosta OcÚ tlmočil návrh komisie kultúry a športu prijať za 

členku komisie Janku Kalinovú ktorá hrá na organe pri 

občianskych obradoch. 

- MUDr. Eva Konvitová informovala, že komisia sociálno 

zdravotná, školstva a kultúry zasadala 1 x a  prejednávala 

žiadosti občanov o poskytnutie sociálnej pomoci. 

- Hlavná kontrolórka obce informovala, že JUDr. Marianna 

Dobríková neprijala členstvo v dozornej rade RZ s. r. o. PLUTVA, 

namiesto nej navrhuje Ing. Jarmilu Bohušovú. Všetci poslanci s tým 

súhlasili.  

- Konateľ Dušan Malko informoval o krádeži v ŠD o vykonaných  

Opatreniach a takto isto chce zabezpečiť signalizačným zariadením 

aj spoločenský objekt na PLUTVE. Predpokladaný náklad by bol 

80 tis. Sk.  

Poslanci súhlasia financovať inštaláciu signalizačného zariadenia na 

PLUTVE z prostriedkov určených na rekonštrukciu.  

- Hlavná kontrolórka upozornila na dezolátny stav čakárne na 

železničnej stanici a priľahlého okolia. Navrhuje o náprave jednať 

s vedením železníc.  

 

 Celá rozhodujúca problematika z dnešného zasadnutia obecného 

zastupiteľstva bola zahrnutá do návrhu na uznesenie. Návrh na uznesenie 

vypracovala  členka návrhovej komisie – poslankyňa Ing. Mgr. Janka 

Bednáriková. Hlasovania sa zúčastnilo 11 prítomných poslancov a všetci boli za 

jeho prijatie. 

   

 Rokovanie ukončil starosta obce Ing. Milan Rybár a prítomným 

poďakoval za účasť. 

 

Zapísala: Elena Borsíková 

 

 

I. Overovateľ:  Ing. Peter Belica  

 

II.      Overovateľ:  Ing. Jarmila Bohušová 

 

 

 

Ing. Vladimír Plžik                Ing. Milan Rybár 

    prednosta OcÚ                                starosta obce 

 



Z á p i s n i c a 

z 11. zasadnutia obecného zastupiteľstva, konaného 13. mája 2004 

 

 

Prítomní:  

1. Ing. Milan Rybár – starosta obce 

2. Ing. Vladimír Plžik – prednosta OcÚ 

3. Božena Balková – kontrolórka obce 

4. Elena Borsíková – zapisovateľka 

 

Poslanci: 

      1. Ing. Mgr. Janka Bednáriková 

      2. Ing. Peter Belica 

      3. Ing. Eva Bencová 

4. Ing. Jarmila Bohušová 

 5.. Ing. Ján Jamriška 

 6. MUDr. Eva Konvitová 

 7. Ondrej Majtáň 

 8. Dušan Malko 

 9. Ing. Igor Miert 

        10. Ján Očka 

        11. Ján Zubček 

 

 Hostia:   

1. Magdaléna Hvizdáková 

      2. Libuša Čierna 

8. Marcela Rolková 

9. Peter Slobodník 

10. Marián Pták 

11. Ján Ondrejčík 

12. Milan Ondruš 

 

 Rokovanie OZ otvoril a viedol starosta obce Ing. Milan Rybár. Uviedol, 

že obecné zastupiteľstvo bolo zvolané v  stanovenej lehote a že všetci poslanci 

OZ boli včas pozvaní. Skonštatoval, že z celkového počtu 11 poslancov OZ je 

prítomných 11 poslancov  a  zasadnutie je v zmysle § 2 Zákona SNR č. 369/90 

Zb. o obecnom zriadení uznášania schopné. 

 

 Za overovateľov zápisnice boli menovaní: 

          1. Ing. Peter Belica  

          2. Ing. Ing. Mgr. Janka Bednáriková 

 

 



Do návrhovej komisie boli navrhnutí a OZ jednomyseľne schválení: 

1. Ing. Ján Jamriška 

 2. Ondrej Majtáň 

 3. Ján Zubček 

 

Program: 1. Kontrola plnenia uznesení 

  2. VZN obce Sučany o zriadení školského obvodu 

  3. Správy o činnosti komisií 

  4. Informácia o hospodárení obecných s. r. o. RZ Plutva a Tatran,  

    informácia o priebehu zlúčenia ap. 

5. Ročné správy o výsledkoch finančných kontrol – obec, ZŠ 

6. Záverečný účet obce za rok 2003 

7. Návrh zmluvy o spolupráci pri vybudovaní a prevádzke 

priemyselného parku Martin – Sučany 

8. Rôzne 

9. Návrh na uznesenie 

 

K bodu  1.   Kontrolu uznesenia uskutočnil starosta obce  

- Ľ. Halienovej bola zaslaná výpoveď  na užívanie parcely 1769 

     s požiadavkou, aby pozemok bol uvedený do pôvodného stavu, 

- VZN o cenách pozemkov sa spracováva, úloha zostáva 

rozpracovaná. 

K bodu  2. K návrhu VZN obce Sučany vypracovaného v zmysle zákona č.  

596/2003 Z. z. ods. 1 § 8 o štátnej správe v školstve a školskej  

samospráve neboli zo strany prítomných poslancov pripomienky.  

Za jeho prijatie dal hlasovať zástupca starostu. Hlasovania sa  

zúčastnili Ing. Mgr. Janka Bednáriková, Ingr. Peter Belica, Ing. Eva  

Bencová, Ing. Jarmila Bohušová, Ing. Ján Jamriška, MUDr. Eva  

Konvitová, Ondrej Majtáň, Dušan Malko, Ing. Igor Miert, Ján Očka 

a Ján Zubček a všetci jednomyseľne súhlasili s jeho prijatím. 

K bodu  3. - Predseda komisie správy majetku a finančno ekonomickej  

informoval, že nájomníčka v RKD Zuzana Káčerová nesúhlasí so  

zvýšenou sumou nájomného odsúhlasenou na predchádzajúcom OZ  

t. j. 1 500,- Sk/m2. Komisia po zvážení navrhuje zníženie na 1 200,-  

Sk/m2. Za tento návrh dal hlasovať zástupca starostu. Za návrh  

hlasovali Ing. Mgr. Janka Bednáriková, Ingr. Peter Belica, Ing. Eva  

Bencová, Ing. Jarmila Bohušová, Ondrej Majtáň, Ing. Igor Miert 

a Ján Zubček, zdržali sa Dušan Malko, Ján Očka a Ing. Ján  

Jamriška. Proti bola  návrhu bola MUDr. Eva Konvitová. 

- Komisia výstavby, ÚP a ŽP zasadala od posledného rokovania 

OZ  dva krát a prerokovávali nasledovné žiadosti na odkúpenie 

pozemkov:  



- KN 1516/80 - komisia doporučuje jeho rozdelenie na 4 časti pre   

Štefana Babču, Daniela Zubčeka a Jána Maliňáka za cenu 20,- 

Sk/m2 , štvrtá časť by zostala obci. GP zaplatia podielom všetci 

spolu. 

- KN 1523 - doporučujú predaj Oľge Rozsohovej a Ľubomírovi 

Bulejovi, ktorí sa dohodnú na jeho rozdelení a za cenu 20,- 

Sk/m2. GP zaplatia kupujúci. 

- KN 1516/58 -  Márii Skaličanovej doporučujú predaj  pri 

zachovaní prístupu  okolitým  susedom na svoj pozemok za cenu 

20,-Sk/m2 a po zaplatení GP. 
- Doporučujú predaj pozemku TTP Jánovi Austovi  v extraviláne 

obce KN 2930/11  a plus ďalší pozemok cca 300 m2, za cenu 

70,- Sk/m2 pričom GP si zaplatí kupujúci. 

- Jánovi Dibdiakovi doporučujú predaj parc. KN 1873/2 o výmere 

156 m2, za cenu 70,- Sk/m2 . 

- Jaroslavovi Gallovi doporučujú predaj  parc. KN 4547/35,    

     o výmere 367 m2  za cenu 40,- Sk/m2 . 

- Viliamovi Turanovi doporučujú predaj  parc. KN 4547/22 

o výmere 110 m2 a parc.  KN 4547/10 o výmere 515 m2 za cenu   

40,- Sk/m2. 

- Jaroslavovi Lipničanovi doporučujú predaj parc. 1516/282 

o výmere 142 m2 za cenu 40,- Sk/m2. 
- Jozefovi Hlavatovi doporučujú predaj parc. KN 1516/13 

o výmere 88 m2 za cenu 20,- Sk/m2. 

- Antonovi Púčekovi doporučujú predaj parc. KN 880/5 o výmere 

43 m2 za cenu 20,- Sk/m2. 

- Júliusovi Koyšovi doporučujú predaj parc. KN 880/32 o výmere 

43 m2 za cenu 20,- Sk/m2. 

- Jánovi Austovi doporučujú predaj pozemoku KN 2930/11 TTP 

o výmere 391 m2 a po zameraní cca 300 m2 ,za cenu 70,- Sk/m2 . 

- Komisia kultúry a športu splnila plánové úlohy okrem osláv 

„dňa matiek“ ktoré sa nekonali. V mesiaci júni sa uskutočnia akcie 

na ktorých sa budú podieľať a to deň detí, akadémia k 30. výročiu 

ZŠ SNP, a v Kremnici 155. výročie popravy Ď. Langsfelda. Viliam 

Frolo predložil komisii na schválenie svoje príspevky do kroniky.  

   Hlavná kontrolórka    obce navrhla znížiť počet členov komisie  

o Mgr. Petra Hudeca, Mgr. Jána Oslíka a Sylvu Fúčelovú,  

z dôvodu, že sa zasadnutí nezúčastňujú.  

- Komisia sociálno zdravotná, školstva a mládeže zasadala 

jeden krát a  prejednávala žiadosti 20 občanov o poskytnutie  

sociálnej pomoci. 19 občanom bol finančný príspevok doporučený  

a jednej žiadateľke pre neúplnú žiadosť nie. Štyrom deťom ZŠ  



SNP komisia doporučila preplácať stravu v školskej jedálni. 

Predsedníčka komisie MUDr. Eva Konvitová vyzvala  

k spolupráci všetky komisie OZ na riešenie rómskej otázky  

v obci. Navrhla v spolupráci so školou z prostriedkov úradu vlády     

určených na pomoc rómskemu etniku žiadať rómskeho asistenta pre 

školopovinné deti a terénneho pracovníka na pomoc OcÚ.  

- Komisia obchodu, služieb a CR  rieši propagáciu obce  

formou skladačky a pohľadnice.  

K bodu  4.   Spracované výsledky o hospodárení obecných s. r. o. a k tomu  

                    stanovisko hlavnej kontrolórky tvorí prílohu zápisnice. Hlavná  

kontrolórka odporučila jednotlivo za každú s. r. o. prijať účtovné  

uzávierky za rok 2003 bez výhrad. 

Ing. Peter Belica informoval, že komisia správy majetku a finančno 

ekonomická sa tiež zaoberala zlúčením oboch spoločností a prijali  

k tomu tri body: 

- požadujú od RZ PLUTVA s. r. o. vypracovanie reálneho  

     podnikateľského zámeru  

- aby hospodárenie bolo vyrovnané a boli prijaté opatrenia, aby ku 

stratám nedošlo 

- aby sa neopakovali výsledky z predchádzajúcich rokov, 

zintenzívniť spoluprácu medzi dozornou radou – obecným 

zastupiteľstvom – komisiou správy majetku a finančno 

ekonomickou 

- Ing. Jarmila Bohušová informovala, že DR sa s takýmito 

opatreniami stotožňuje a žiada o pomoc formou dotácie z obce na 

pokrytie predchádzajúcich restov - pohľadávok a záväzkov, ktoré 

tvoria spolu sumu 840 tis. Sk. Ďalej navrhujú z nájomnej zmluvy s. 

r. o. RZ PLUTVA vyčleniť budovy Gól, športový dom a kolkáreň. 

S podaním pomocnej ruky s. r. o. sa stotožňuje aj predseda komisie 

správy majetku a finančno ekonomickej, poslankyňa Ing. Eva 

Bencová a hlavná kontrolórka. 

- Ing. Mgr. Janka Bednáriková sa pýtala, aké sú hospodárske 

výsledky od zlúčenia s. r. o., keďže došlo k personálnym zmenám, 

ďalej požadovala, aby noví zamestnanci boli prijímaní cestou 

vypísaného konkurzu a aby hlavná kontrolórka dohliadala na 

dodržiavanie zákona. 

- Odpovedal jej konateľ s. r. o. Dušan Malko, že strata na PLUTVE 

za prvé dva mesiace t. r. bola 450 tis. Sk a po zlúčení od 1. marca t. 

r. vykazujú stratu 342 tis. Sk /z toho je 171 tis. Sk na odstupné, 

dovolenky a mzdy/. Z hľadiska prezamestnanosti na PLUTVE boli 

prepustení 5 pracovníci, takto chce znížiť náklady a zvýšiť tržby. 

Vedomí si je svojej zodpovednosti a bude robiť všetko preto, aby 

stratu znížil. Požiadal starostu o pomoc pri naplnení ubytovacej 



kapacity pracovníkov zo stavby závodu Glacier a kanalizácie 

a o pôžičku na bežné výdavky. Neodkladne potrebuje financie na 

odvody do fondov, na mzdy zamestnancov a odstupné prepusteným 

dvom pracovníčkam.  

- Starosta Ing. Milan Rybár informoval, že dostal od dodávateľa 

výstavby kanalizácie prísľub, že RZ PLUTVA s. r. o. môže byť 

subdodávateľom na výkopové práce a konateľovi doporučil, aby 

mal pracovné stroje prevádzky schopné a pracovníci, aby boli 

pripravení v prípade potreby pracovať aj v nadčasoch. 

Poslanci sa dohodli na bezúročnej pôžičke vo výške 600 tis. Sk na 

bežné výdavky RZ PLUTVA s. r. o. so splatnosťou do konca roka 

2004. O tomto návrhu dal hlasovať starosta obce.  

Za poskytnutie pôžičky hlasovali: Ing. Eva Bencová, Ing. Jarmila  

Bohušová, Ing. Ján Jamriška, MUDr. Eva Konvitová, Ondrej  

Majtáň, Dušan Malko, Ing. Igor Miert, Ján Očka a Ján Zubček. 

Hlasovania sa zdržali Ing. Mgr. Janka Bednáriková, Ing. Peter 

Belica. 

K bodu 5. Ročné správy o výsledkoch finančných kontrol – na obecnom úrade 

a v ZŠ SNP podala poslancom písomne hlavná kontrolórka obce 

a tvoria prílohu zápisnice. Poslanci tieto zobrali na vedomie bez 

pripomienok. 

K bodu 6. - Ing. Peter Belica tlmočil stanovisko komisie správy majetku  

a finančno ekonomickej, ktorá sa zaoberala plnením rozpočtu na  

rok 2003 a  doporučila schváliť záverečný účet obce. Súvaha,  

výkaz ziskov a strát a správy tvoria prílohu zápisnice. 

Hlavná kontrolórka poinformovala ako sa jej darí vo vymáhaní  

pohľadávok a doporučila schváliť záverečný účet obce za rok 2003  

bez výhrad. 

- Ing. Eve Bencovej sa nepáči správa auditorky a opýtala, či sa  

neuvažuje o inej. 

- Odpovedala Božena Balková, že práve v deň rokovania OZ o tom  

hovorila so starostom obce.  

  Zástupca starostu požiadal prítomných o hlasovanie za prijatie  

záverečného účtu obce za rok 2003. Hlasovania sa zúčastnili: Ing.  

Mgr. Janka Bednáriková, Ing. Peter Belica, Ing. Eva Bencová, Ing.  

Jarmila Bohušová, Ing. Ján Jamriška, MUDr. Eva Konvitová,  

Ondrej Majtáň, Dušan Malko, Ing. Igor Miert, Ján Očka a Ján  

Zubček. Všetci jednomyseľne záverečný účet odhlasovali a to bez  

výhrad. 

K bodu 7.   Pripravený návrh zmluvy o spolupráci pri vybudovaní a prevádzke  

priemyselného parku Martin – Sučany medzi mestom Martin,  

obcou Sučany a AUTO Martin, a. s. predložil poslancom starosta  

obce. Predmetom zmluvy je úprava práv a povinností pri výstavbe  



a prevádzke priemyselného parku v katastrálnom území mesta  

a obce. Hodnota vkladu do založenia spoločnosti s ručením  

obmedzeným pod obchodným názvom  Martin – Invest, s. r. o., so  

sídlom v Martine, je mesta 10 mil. Sk, obce 200 tis. Sk a AM 10  

mil. Sk. Návrh zmluvy tvorí prílohu zápisnice. 

Pripomienky k návrhu vzniesli: 

- Ing. Peter Belica v zmluve nie je definovaná možnosť od jej  

odstúpenia 

- Ing. Jarmila Bohušová navrhuje, aby obec mala zástupcu 

v orgánoch spoločnosti 

Starosta obce dal hlasovať za zriadenie spoločnosti s ručením  

obmedzeným Martin – Invest, s. r. o. Martin s vkladom obce 200  

tis. Sk.  

Hlasovania sa zúčastnili: Ing. Mgr. Janka Bednáriková, Ing. Peter  

Belica, Ing. Eva Bencová, Ing. Jarmila Bohušová, Ing. Ján  

Jamriška, MUDr. Eva Konvitová, Ondrej Majtáň, Dušan Malko,  

Ing. Igor Miert, Ján Očka a Ján Zubček. Všetci s predložením  

návrhom po doplnení uvedených pripomienok jednomyseľne  

súhlasili. 

K bodu 8.   - Na zasadnutie OZ sa dostanovili Marta Kapustová a Peter Tkáč  

obyvatelia ulice Mierovej aby informovali, že doposiaľ neboli  

odstránené príčiny pretrvávajúceho zápachu z kanalizácie na  

sídlisku Prefa. Svoje sťažnosti už adresovali aj Vodárenskej  

spoločnosti v Martine a v Žiline podľa ktorých je projekt  

a realizácia stavby dobrá, ale chyba je v prevádzkovaní. Obyvatelia  

sídliska Prefa sú toho názoru, že s napojením tejto kanalizácie sa  

pomohlo obciam Turany a Krpeľany na úkor našich občanov. 

Keďže prevádzka tejto kanalizácie je dočasná do 15. 6. t. r. majú 

obavu, aby nebola v takomto stave uvedená do trvalej prevádzky. 

- Starosta odpovedal, že obec nesúhlasí s prevádzkovaním stavby 

a žiada o jej zrušenie. Požiadal OZ o prijatie takéhoto uznesenia. 

Všetci prítomní 11 poslanci jednomyseľne s tým súhlasili.  

- V Rade školy pri ZŠ SNP a MŠ v zmysle platnej legislatívy 

musí byť členom najmenej jeden poslanec OZ. Do Rady školy pri 

ZŠ SNP navrhol prednosta OcÚ Ing. Mgr. Janku Bednárikovú. 

Poslanci navrhli Kvetoslavu Štánsku a poslanec Ján Očka prejavil 

ochotu pracovať v rade školy. Za člena Rady školy pri MŠ sa 

prihlásil Ing. Ján Jamriška. Ďalších dvoch členov do rady doplní 

starosta obce.  

Všetci prítomní poslanci s uvedeným doplnením školských rád 

jednomyseľne súhlasili. 

- Obec požiadal o stanovisko k zriadeniu stomatologickej 



ambulancie na Ul. hlavnej č. 16  MUDr. Ján Libič. Všetci prítomní 

poslanci súhlasia so zriadením tejto ambulancie v našej obci. 

- Poslanec Ján Zubček požiadal o určenie ceny dvoch vyradených 

buniek pre KST Sučany. Poslanci sa dohodli na cene 1 000,-Sk/ks. 

- Prednosta OcÚ predložil návrh na zakúpenie kancelárskeho stola 

do kancelárie v RKD, kde prebiehajú aj rokovania komisií OZ. 

Poslanci súhlasili bez pripomienok. 

- Hlavná kontrolórka obce predniesla správu o svojej práci a 

činnosti za rok 2003. 

- Poslankyňa Ing. Eva Bencová pripomienkovala, že na RKD 

chýba označenie budovy. 

- Prednosta OcÚ informoval, že spracovávanie monografie obce 

je v štádiu podpisovania zmlúv. 

- V zmysle uznesenia vlády SR č. 165/2004 a výnosu Ministerstva 

práce, sociálnych vecí a rodiny SR môže obec požiadať o dotáciu na 

stravu a školské potreby pre deti v hmotnej núdzi. Obec takúto 

žiadosť podá a na   vypracovávaní zoznamu detí v hmotnej núdzi sa 

pracuje – informoval prednosta OcÚ.                                                                                                                                                   

- Na rokovanie OZ sa dostavil Martin Martinček ktorý má zámer  

na vlastnom pozemku na parkovisku na Ul. hlavnej postaviť  

reštauráciu. Predsedníčka komisie výstavby, ÚP a ŽP ho  

oboznámila, že predovšetkým je potrebné vyvolať územné konanie  

a to aj z dôvodu, že  v súčasnosti sa spracováva ÚP obce.  

 

 Celá rozhodujúca problematika z dnešného zasadnutia obecného 

zastupiteľstva bola zahrnutá do návrhu na uznesenie. Návrh na uznesenie 

vypracovala  členka návrhovej komisie – poslankyňa Ing. Mgr. Janka 

Bednáriková. Hlasovania sa zúčastnilo 11 prítomných poslancov a všetci boli za 

jeho prijatie. 

 Rokovanie ukončil starosta obce Ing. Milan Rybár a prítomným 

poďakoval za účasť. 

 

Zapísala: Elena Borsíková 

 

 

I.        Overovateľ:  Ing. Peter Belica  

 

II. Overovateľ:  Ing. Mgr. Janka Bednáriková 
 

 

 

 

Ing. Vladimír Plžik                Ing. Milan Rybár 

              prednosta OcÚ                              starosta obce 



 

 

Z á p i s n i c a 

z 12. zasadnutia obecného zastupiteľstva, konaného 15. júna 2004 

 

  

Prítomní:  

1. Ing. Milan Rybár – starosta obce 

2. Ing. Vladimír Plžik – prednosta OcÚ 

3. Božena Balková – kontrolórka obce 

4. Elena Borsíková – zapisovateľka 

 

Poslanci: 

      1. Ing. Mgr. Janka Bednáriková 

      2. Ing. Peter Belica 

      3. Ing. Eva Bencová 

4. Ing. Jarmila Bohušová 

 5.. Ing. Ján Jamriška 

 6. MUDr. Eva Konvitová 

 7. Ondrej Majtáň 

 8. Dušan Malko 

 9. Ing. Igor Miert 

        10. Ján Očka 

        11. Ján Zubček 

 

 Hostia:   

1. Mgr. Marta Lamošová 

       

 Rokovanie OZ otvoril a viedol starosta obce Ing. Milan Rybár. Uviedol, 

že obecné zastupiteľstvo bolo zvolané v  stanovenej lehote a že všetci poslanci 

OZ boli na zasadnutie včas pozvaní a spolu s pozvánkou dostali písomné 

podklady k jednotlivým bodom programu. Skonštatoval, že z celkového počtu 

11 poslancov OZ je prítomných 9 poslancov  a  zasadnutie je v zmysle § 2 

Zákona SNR č. 369/90 Zb. o obecnom zriadení uznášania schopné. 

 

 Za overovateľov zápisnice boli menovaní: 

          1. Ing. Peter Belica  

          2. Ján Zubček 

 

Do návrhovej komisie boli navrhnutí a OZ jednomyseľne schválení: 

1. Ing. Eva Bencová 

      2. Dušan Malko 

          3. Ján Očka 



Program: 1. Kontrola plnenia uznesení 

  2. Schválenie zadania územného plánu obce 

  3. Zmeny VZN o miestnych poplatkoch 

4. Zmeny v rozpočte obce na rok 2004 súvisiace najmä s rozpočtom    

    škôl na rok 2004 

          5. Rôzne 

                6. Návrh na uznesenie 

 

K bodu  1.   Kontrolu uznesenia uskutočnil starosta obce, ktorý informoval že:  

- zabezpečil, aby pripomienky nášho  OZ k zmluve o spolupráci  

vybudovania prevádzky priemyselného parku Martin-Sučany boli  

v nej zakomponované 

- stavba kanalizácie Turany nebola daná do užívania, vec je stále  

v riešení a na pomoc bol prizvaný expert z vysokej školy. 

 

K bodu 2.    Starosta obce informoval, že zadanie pre územný plán obce Sučany  

bolo vypracované v súlade s § 20 zákona č. 50/1976 Zb. v znení  

neskorších zmien a noviel o územnom plánovaní a stavebnom  

poriadku. Toto zadanie bolo kladne posúdené Krajským stavebným  

úradom Žilina a  doporučuje jeho schválenie. Po schválení  

predmetného návrhu sa pristúpi k spracovávaniu vlastného  

územného plánu. 

Za predložený návrh hlasovali poslanci: Ing. Mgr. Janka  

Bednáriková, Ing. Peter Belica, Ing. Jarmila Bohušová, Ing. Ján  

Jamriška, MUDr. Eva Konvitová, Ondrej Majtáň, Dušan Malko,  

Ján Očka, a Ján Zubček. Poslanci MUDr.  Eva Konvitová a Ing.  

Igor Miert neboli zatiaľ prítomní.  

 

K bod 3.  Prednosta OcÚ zdôvodnil zmeny vo VZN o miestnych poplatkoch  

ktoré boli vypracované z dôvodu, aby sa nemuseli vydávať  nové  

platobné výmery občanom za odvoz komunálneho odpadu v zmysle  

platnej legislatívy. Na budúci rok sa vypracuje nové VZN. 

Za schválenie zmien vo VZN o miestnych poplatkoch dal hlasovať  

zástupca starostu. Prítomní poslanci Ing. Mgr. Janka Bednáriková,  

Ing. Peter Belica, Ing. Eva Bencová, Ing. Jarmila Bohušová, Ing.  

Ján Jamriška, Ondrej Majtáň, Dušan Malko, Ján Očka, a Ján  

Zubček jednomyseľne zmeny vo VZN o MP schválili. 

/Na zasadnutie sa dostanovila poslakyňa MUDr. Eva Konvitová/ 

 

K bodu 4. Prednosta OcÚ podal informácie o plnení rozpočtu za 1 - 4 mesiac  

t. r. Poznamenal, že príjmy obce za 4 mesiace sú v intenciach  

rozpočtu a je predpoklad, že jeho príjmová časť rozpočtu sa splní.  

Informoval o zmenách, ktoré boli spôsobené zmenou jednotlivých  



položiek v rozpočtovej skladbe vyplývajúcich zo zákona  

o rozpočtových pravidlách a rozpočtovej klasifikácie platnej pre rok  

2004. Navýšili sa príjmy školstva o 397 tis. Sk na kapitálových  

príjmoch, ktoré sú účelovo viazané na kapitálové výdavky. Ďalej         

o 734 tis. Sk v dôsledku prenesených a originálnych kompetencií  

pre školy a školské zariadenia v príjmovej a výdavkovej časti  

rozpočtu.  

Príjmy MŠ sú však poddimenzované a keďže nechceme úplne  

uzatvoriť MŠ navrhuje počas letných prázdnin jej zátvor na 5 – 7  

týždňov a tiež uvažovať o zvýšení mesačného poplatku od rodičov. 

Do rozpravy sa prihlásili: 

- Predseda komisie správy majetku a finančno ekonomickej Ing.  

Peter Belica - informoval o priebehu rokovania komisie a jej  

stanovisku.  

Navrhujú OZ predložené zmeny rozpočtu schváliť, doporučujú  

znížiť zálohu nájmu u obecných bytov po minimálne ročnom nájme  

zo 6 na 2 mesiace a doporučujú zmenu organizačnej štruktúry OcÚ  

vytvorením ekonomického úseku a zvýšenie mesačnej platby  

rodičov na dieťa zo 100,- Sk na 330,- Sk. A tiež vypustiť  

z nájomnej zmluvy s RZ PLUTVA s. r. o. prenájom futbalových  

ihrísk. 

- Prednosta OcÚ potvrdil a podporil stanoviská komisie. Vedením  

ekonomického úseku by bol poverený pracovník vymenovaný  

výberovým konaním.  

- Tento zámer podporila aj hlavná kontrolórka  a súčasne  

informovala, že začala spracovávať podklady na vymáhanie   

pohľadávok u MP cestou exekúcie. Vypočítala, že pri zátvore MŠ  

na 7 týždňov by MŠ ušetrila 70 tis. Sk a keby  sa zvýšil poplatok 

rodičov na dieťa na 300,- Sk v rozpočte bude ešte chýbať aj tak  

280 tis. Sk. 

- Ing. Eva Bencová sa stotožňuje so zvýšením poplatku rodičov za  

ošetrovné a stravu v MŠ a za zvýšenie daru rodiča zo 100,- Sk na 

300,- Sk mesačne. 

- Prihlásila sa aj riaditeľka MŠ Mgr. Marta Lamošová. 

S odstupom času poďakovala OZ za dôveru ktorú získala zvolením.  

Čo sa týka rozpočtu nesúhlasí s presunom  prostriedkov  

z prenesených do originálnych kompetencií v celkovej výške 728  

tis. Sk. I keď škola dostala viac finančných prostriedkov ako v m. r.   

myslí si, že ani tieto im nebudú postačovať. Škola je  vo veľmi  

zlom technickom stave a chýbajú im školské pomôcky a potreby.   

ŠJ zvýšila  stravné o 5,- Sk, pridelené finančné prostriedky im  

pravdepodobne vystačia. 

/Na zasadnutie OZ sa dostavil  Ing. Igor Miert/ 



/Ing. Peter Belica požiadal o uvoľnenie z ďalšieho rokovania OZ  

z rodinných dôvodov a odišiel/. 

Zástupca starostu dal hlasovať samostatne za každý predložený  

návrh. Hlasovania sa zúčastňujú Ing. Mgr. Janka Bednáriková, Ing.  

Eva Bencová, Ing. Jarmila Bohušová, Ing. Ján Jamriška, MUDr.  

Eva Konvitová, Ondrej Majtáň, Dušan Malko, Ing. Igor Miert, Ján  

Očka, Ján Zubček:  

a/  so zmenou rozpočtu všetci jednomyseľne súhlasili. 

b/ za návrh komisie správy majetku a finančno ekonomickej  

a prednostu OcÚ na zmenu organizačnej štruktúry OcÚ s  

vytvorením ekonomického úseku hlasovali poslanci Ing.  Mgr.  

Janka Bednáriková, Ing. Eva Bencová, Ing. Ján Jamriška, Ondrej  

Majtáň a Ján Očka. Hlasovania sa zdržali poslanci Ing. Jarmila  

Bohušová, MUDr. Eva Konvitová, Dušan Malko, Ing. Igor Miert  

a Ján Zubček - predložený návrh nebol schválený. 

c/ v prípade nedostatku finančných prostriedkov na bežné výdavky  

v MŠ v rámci racionalizačných opatrení zátvor na 7 týždňov  

a poplatok rodiča za dieťa v MŠ 300,- Sk od doby účinnosti  

vyhlášky – s uvedeným jednomyseľne všetci súhlasili. 

 

K bodu 5.  - Prednosta OcÚ predložil žiadosť Evanielického farského úradu  

Sučany o finančný príspevok obce na opravu strechy fary. Starosta  

obce ho doplnil, že obec im už poskytla bezplatne plošinu, čo tiež  

nie je malá výpomoc a aj samotná obec potrebuje finančné  

prostriedky na výmenu krytiny na budove obecného úradu. Poslanci  

sa dohodli, že výpomoc mechanizmom postačila a z nedostatku  

finančných prostriedkov im ďalšia výpomoc nebude poskytnutá. 

- Ing. Jarmila Bohušová predsedníčka komisie výstavby ÚP a ŽP  

podala informáciu čo prerokovávala komisia od posledného 

zasadnutia OZ. Doporučujú prijať uznesenia:   

a/ pri predaji obecných pozemkov určovať ceny individuálne podľa 

znaleckého posudku Ing. Bažíkovej z 20. mája 2004 vypracovaného 

na základe vyhlášky MS SR č. 86/2002 Z. z. v znení vyhlášky MS 

SR č. 576/2003 Z. z. a to pre nové žiadosti o odpredaj. 

Rozpracované žiadosti dopracovať a oceňovať podľa doterajších 

podmienok. Týmto by sa zrušila uložená úloha prednostovi OcÚ z 

22. 2. 2004 týkajúca sa vypracovania nového VZN o cenách 

pozemkov podľa vyhl. 86/2002 Z. z., 

b/ doporučujú odpredaj pôvodného pozemku KN 1523 po zameraní 

1523/1 o výmere 63 m2 Ľubomírovi Bulejovi a KN 1523/2 

o výmere 62 m2 Oľge Rozsohovej za cenu 20,- Sk/m2, 

- Ing. Jarmila Bohušová podala informáciu z rokovania DR RZ  



PLUTVA s. r. o., a doporučila ju, cez letnú sezónu personálne 

posilniť z radov občanov zaradených do aktivačného príspevku, čím 

by sa možno znížil terajší veľký podiel miezd zo zisku.   

- Vo voľnej rozprave starosta pozval poslancov, do Kremnice na 

pietnu spomienku 155. výročia popravy Ďurka  Langsfelda. 

- Prednosta OcÚ informoval, že 19. 6. t. r. sa uskutoční výberové 

konanie na obsadenie miesta riaditeľky MŠ.  

- Ing. Igor Miert navrhuje odkúpenie budovy SPP pre potreby 

obce.  Odpovedal mu starosta obce, že v súčasnom období o tom 

rokuje s plynárňami.  

- Prednosta OcÚ získal informáciu, že sa vytvára nový návštevný 

poriadok Malej Fatry. 

- Starosta obce informoval, že požiadal Vodné elektrárne Trenčín 

o predaj parcely č. 1740/26 o výmere 1319 m2 slúžiacu ako 

parkovisko RZ Plutvy s. r. o., alebo ako protihodnotu na výmenu im 

ponúkol sociálne zariadenie na ich tenisových kurtoch. 

 

     Celá rozhodujúca problematika z dnešného zasadnutia obecného 

zastupiteľstva bola zahrnutá do návrhu na uznesenie. Návrh na uznesenie 

vypracovala  členka návrhovej komisie – poslankyňa Ing. Eva Bencová. Za jeho 

prijatie dal hlasovať zástupca starostu Dušan Malko, ktorého sa zúčastnili Ing.  

Mgr. Janka Bednáriková, Ing. Eva Bencová, Ing. Ján Jamriška, Ondrej Majtáň 

a Ján Očka. Hlasovania sa zdržali poslanci Ing. Jarmila Bohušová, MUDr. Eva 

Konvitová, Dušan Malko, Ing. Igor Miert a Ján Zubček a všetci boli za jeho 

prijatie. 

 

 Rokovanie ukončil starosta obce Ing. Milan Rybár a prítomným 

poďakoval za účasť. 

 

 

Zapísala: Elena Borsíková 

 

 

I.        Overovateľ:  Ján Zubček  

 

II. Overovateľ:  Ing. Peter Belica  

 
 

 

 

Ing. Vladimír Plžik                Ing. Milan Rybár 

              prednosta OcÚ                              starosta obce 
 

 



Z á p i s n i c a 

z 13. zasadnutia obecného zastupiteľstva, konaného 24. augusta 2004 

 

Prítomní:  

1. Ing. Milan Rybár – starosta obce 

2. Ing. Vladimír Plžik – prednosta OcÚ 

3. Božena Balková – kontrolórka obce 

4. Elena Borsíková – zapisovateľka 

 

Poslanci: 

      1. Ing. Mgr. Janka Bednáriková 

      2. Ing. Eva Bencová 

3. Ing. Jarmila Bohušová 

 4.. Ing. Ján Jamriška 

 5. MUDr. Eva Konvitová 

 6. Ondrej Majtáň 

 7. Dušan Malko 

 8. Ing. Igor Miert 

          9. Ján Očka 

    10. Ján Zubček 

  

Ospravedlnený: 

1. Ing. Peter Belica 

 

 Hostia:   

          1. Peter Slobodník 

      2. Július Koyš 

       

 Rokovanie OZ otvoril a viedol starosta obce Ing. Milan Rybár. Uviedol, 

že obecné zastupiteľstvo bolo zvolané v  stanovenej lehote a že všetci poslanci 

OZ boli na zasadnutie včas pozvaní a spolu s pozvánkou dostali písomné 

podklady k jednotlivým bodom programu. Skonštatoval, že z celkového počtu 

11 poslancov OZ je na začiatku rokovania prítomných 8 poslancov  a  

zasadnutie je v zmysle § 2 Zákona SNR č. 369/90 Zb. o obecnom zriadení 

uznášania schopné. 

 

 Za overovateľov zápisnice boli menovaní: 

          1. Ondrej Majtáň 

          2. Dušan Malko 

 

Do návrhovej komisie boli navrhnutí a OZ jednomyseľne schválení: 

1. Ing. Mgr. Janka Bednáriková 

      2. Ing. Ján Jamriška 



          3. Ján Očka 

Program: 1.  Kontrola plnenia uznesení 

  2.  60. výročie SNP – informácia o oslavách 

  3.  Zmena VZN o prideľovaní bytov 

4.  Schválenie poradovníka na pridelenie obecných bytov na Ul.    

     tehelnej 

5. Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra 

6. Informácia o činnosti RZ Plutva s. r. o. 

7. Informácia o príprave stavby „Rekonštrukcia areálu letného 

kúpaliska Plutva Sučany“ 

8. Návrh na prevzatie cesty III. triedy III/01899 do majetku obce 

/cesta od svetelnej križovatky po železničnú  stanicu/. 

9. Rôzne 

        10.  Návrh na uznesenie 

 

K bodu  1.   Kontrolu uznesenia uskutočnil starosta obce a informoval, že: 

- Územný pláne obce sa spracováva, 

- prednosta OcÚ, kontrolórka obce spolu s konateľom RZ Plutva 

s. r. o. vypracovali polročnú analýzu toku finančných 

prostriedkov medzi OcÚ, s. r. o. Plutva, Riwerkom a športovými 

oddielmi a navrhujú zrušiť podnájomné zmluvy so s. r. o. Plutva 

a vykonávať zápočet prác vykonávaných s. r. o. pre obec,  

- stavebný technik uloženú úlohu splnil, 

- odkúpeniu parcely pod parkoviskom pri kúpalisku od Vodnej 

elektrárne musí predísť ponuka, takže úloha zostáva naďalej 

v platnosti. 

 

K bodu 2. Prednosta OcÚ informoval o prípravách a programe osláv 60.  

výročia SNP v našej obci, ktoré sa uskutočnia 27. augusta t. r. pri  

spoločnom hrobe padlých na miestnom cintoríne príhovorom  

starostu obce a kladením vencov. Potom budú oslavy pokračovať  

v RKD s kultúrnym programom speváka Roba Kazíka. MO SZPB  

bude mať slávnostnú schôdzu v športovom dome,  

kde budú odovzdávať účastníkom odboja vyznamenania. 

  

K bodu 3. Na zasadnutí komisie na prideľovanie sociálnych bytov vzišiel  

návrh na zmenu VZN zo dňa 5. 3. 2003 v čl. IV. bode 1 nasledovne:  

nájomná zmluva na užívanie bytu v obytnom dome môže byť  

uzatvorená len s tou fyzickou osobou, ktorej mesačný príjem  

a príjem osôb s ňou bývajúcich nie je nižší ako je životné minimum  

- informoval prednosta OcÚ. Za tento návrh požiadal o hlasovanie 

zástupca starostu D. Malko prítomných poslancov Ing. Mgr. Janku 

Bednárikovú, Ing. Evu Bencovú, Ing. Jarmilu Bohušovú, Ing. Jána 



Jamrišku, Ondreja Majtáňa, Dušana Malku, Jána Očku a Jána 

Zubčeka. Všetci prítomní poslanci jednomyseľne schválili 

predložený návrh zmeny VZN. 

 

K bodu 4. Predseda komisie na prideľovanie sociálnych bytov prednosta OcÚ  

Ing. Vl. Plžik predložil návrh poradovníka na pridelenie obecných  

bytov. Návrh tvorí prílohu zápisnice. Jeden 1 izbový byt sa uvoľnil,  

komisia doporučuje jeho pridelenie Renáte Hanuliakovej. 

Za predložený návrh poradovníka obecných bytov dal hlasovať  

zástupca starostu. Prítomných bolo 8 poslancov Ing. Mgr. Janka 

Bednáriková, Ing. Eva Bencová, Ing. Jarmila Bohušová, Ing. Ján 

Jamriška, Ondrej Majtáň, Dušan Malko, Ján Očka, Ján Zubček a 

všetci jednomyseľne s predloženým návrhom poradovníka na 

pridelenie obecných bytov súhlasili. 

Ďalej prednosta OcÚ informoval prítomných poslancov: 

- o novele zákona o prihlasovaní na trvalý pobyt 

- o pohľadávkach na nájomnom, ktoré je cca 92 tis. Sk od róm- 

skych občanov a že vymáhanie pohľadávok cestou exekúcie 

nebolo úspešné. 

 

Na zasadnutie OZ sa dostavili MUDr. Eva Konvitová a Ing. Igor 

Miert.  

 

K bodu 5. Kontrolórka obce vypracovala návrh   na kontrolnú činnosť podľa  

zákona 369/2004 Z. z., § 18 f, platného od 1. 7. 2004 a oboznámila 

s jeho obsahom prítomných poslancov. Návrh bol zverejnený 

v zmysle platnej legislatívy na úradnej tabuli. Poslanci ho označili 

za vyčerpávajúci. Za jeho prijatie dal hlasovať zástupca starostu. 

Prítomní poslanci Ing. Mgr. Janka Bednáriková, Ing. Eva Bencová, 

Ing. Jarmila Bohušová, Ing. Ján Jamriška, MUDr. Eva Konvitová, 

Ondrej Majtáň, Dušan Malko, Ing. Igor Miert, Ján Očka a Ján 

Zubček jednomyseľne s predloženým návrhom súhlasili. 

 

K bodu 6. Informáciu o činnosti RZ Plutva s. r. o. podal konateľ Dušan  

Malko. Príjmy ŠD označil za pomerne dobré. Na Plutve sa mu  

nepodarilo dosiahnuť také prímy aké si predstavoval. Poskytujú 

ubytovanie a reštauračnú činnosť, chýba však kúpalisko. Podľa 

neho ak sa kúpalisko nezrekonštruuje činnosť  

v tomto zariadení bude stále viac stratovejšia.  

- Do diskusie sa prihlásila predsedníčka DR Ing. Jarmila Bohušová 

a tlmočila nasledovný návrh DR: počas zimnej sezóny  

prevádzkovať len reštauráciu, chatky odstaviť–zazimovať a nechať  

z nich ako pohotovostné len 2 - 3, prepustiť z pracovného pomeru 



5-6 pracovníkov. Predpokladajú, že takto by sa strata  nezvyšovala  

a ak sa podarí dať do prevádzky kúpalisko strata by sa znižovala.  

DR žiada, aby do 20. 9. t. r. zasadalo VZ. 

- kontrolórka B. Balková pripomenula, že už štvrtý rok je 

v prevádzkovaní Plutvy veľká strata, podľa auditorky na budúci rok 

by mala ísť do konkurzu, preto treba hľadať spôsoby na jej 

oživenie. 

- poslanec O. Majtáň nevidí prilákanie klientely len 

v prevádzkovaní kúpaliska ale napr. vo vybudovaní ihrísk 

a klziska. Je za vybudovanie kúpaliska, ale s celoročnou 

prevádzkou. Takého istého názoru je aj poslankyňa Ing. E. 

Bencová 

- starosta obce nesúhlasí s navrhovaným riešením zazimovať 

Plutvu a prínos kúpaliska vidí len ak sa získajú finančné 

prostriedky z európskych fondov 

 

K bodu 7. P. starosta informoval OZ, že zisťoval možnosti na rekonštrukciu  

letného kúpaliska a dal na to  spracovať projekt. Navrhovaná  

situácia tvorí prílohu zápisnice. Projekty na získanie financií  

z európskych fondov sa v súčasnosti spracovávajú, termín ich  

predloženia     na ministerstvo hospodárstva je do 5. septembra t. r.  

Poslanci tento zámer uvítali a jednomyseľne odsúhlasili následnú 

zmenu rozpočtu. 

  

K bodu 8. S výstavbou kanalizácie v obci a jej napojením na Námestie SNP  

z ulíc 29. augusta, Hodžovej a Dukelských hrdinov vzišiel návrh zo  

strany vlastníka na prevzatie tohto úseku štátnej cesty III. triedy  

III/01899 v dĺžke 0,620 km do vlastníctva obce v hodnote 

20 184 183,50 Sk bezplatným prevodom prípadne prevodom za 1,-  

Sk od VÚC Žilinského samosprávneho kraja - informoval starosta  

obce a požiadal poslancov o súhlas. Hlasovania  

sa zúčastnili prítomní 10 poslanci a jednomyseľne súhlasili  

s prevzatím cesty v úseku od svetelnej križovatky po železničnú  

stanicu do majetku obce za uvedených podmienok.  

 

K bodu 9. - Prednosta OcÚ predložil nasledovný návrh na zmenu rozpočtu: 

  v príjmovej časti zvýšenie 

poplatkov za MŠ o                                                         50 tis. Sk 

  nájom a služby a obecné byty o                                   150 tis. Sk 

       na základe dohodovacieho konania týkajúceho sa škôl boli obci  

určené finančné prostriedky zo štátu nasledovne: 

a/ na prenesené kompetencie ZŠ SNP   11 174 tis. Sk 

b/ na originálne kompetencie ŠKD + MŠ             3 270 tis. Sk 



c/ na originálne kompetencie ŠJ                       710 tis. Sk 

vo výdavkovej časti zvýšenie: 

a/ na osobné náklady verejnej správy         219 tis. Sk 

b/ na služby, byty            150 tis. Sk 

c/ na činnosť KD                      20 tis. Sk 

vo výdavkovej časti zníženie 

a/ na rôzne vybavenie KD                    20 tis. Sk 

na základe dohodovacieho konania týkajúcich sa škôl prerozdelenie  

prostriedkov nasledovne: 

prenesené kompetencie ZŠ      10 871 tis. Sk 

originálne kompetencie ŠJ ZŠ                531 tis. Sk 

originálne kompetencie ŠKD ZŠ              236 tis. Sk 

                         spolu ZŠ         11 638 tis. Sk 

osobné náklady MŠ             2 275 tis. Sk 

údržba MŠ a ŠJ MŠ                 607 tis. Sk 

osobné náklady ŠJ MŠ            505 tis. Sk

            spolu MŠ         3 387 tis. Sk 

čo znamená, že z originál. kompetencií bude presunuté 303 tis. Sk 

Za tento návrh dal hlasovať zástupca starostu. 10 prítomných  

poslancov jednomyseľne predložený návrh schválilo. 

- Prednosta OcÚ predložil žiadosť streleckého klubu o prenájom  

športovej strelnice. Prítomní poslanci jednomyseľne odsúhlasili 

bezplatný prenájom na dobu 5 rokov streleckému klubu Sučany. 

- Ing. Jarmila Bohušová predsedníčka komisie výstavby ŽP a ÚP 

podala informáciu zo zasadnutí konaných 7. 7. a 24. 8 t. r.: 

a/ Docielili dohodu medzi B. Miertovou a A. Hlobeňovou na 

odkúpenie parciel KN 1769/15 a 1761/1 a doporučujú ich predaj za 

cenu20,-Sk/m2. 

b/ MUDr. I. Trnovská žiada komisiu o pomoc pri dohode s M. 

Martinčekom na doriešenie prípojky plynu pre svoj rodinný dom. 

Komisia doporučuje, aby toto zabezpečil starosta obce. 

c/ Zaoberali sa prístupovou cestou ku strelnici, navrhujú aby Ján 

Adamovský, ju dal  do pôvodného stavu a sprístupnil tak výjazd 

požiarnikom, zdravotníkom a užívateľom strelnice. Ďalej navrhujú 

jednať so zástupcami Prefy, aby povolili prechod cez ich pozemky 

ku strelnici. 

d/ Oboznámila OZ s odporúčanou všeobecnou hodnotou pozemkov 

v k. ú. Sučany spracovanú Ing. Bažíkovou a doporučila sa nimi 

riadiť od 1. 9. 2004, pričom staré žiadosti vybavovať za cenu 

doterajších podmienok do 31. 12. 2004. 

e/ Ďalej upozornila, že s realizáciou kanalizácie v obci nie sú 

zabezpečené výkopy , nie sú vyznačené obchádzky a iné dopravné 

zmeny, čo spôsobuje problémy občanom pri bežnom používaní MK 



a vytvára sa tým nebezpečie úrazu. Doporučila upozorniť na to 

dodávateľa. 

f/ Ing. Ondrej Blizniak žiada obec o vysporiadanie parcely KN 

310/4 ktorá je podľa pKN vlastníctvom rod. Blizniakovcov a je 

vedená aj na LV 1881 ako vlastníctvo obce. Komisia doporučuje, 

aby vec bola uplatnená na Obvodnom pozemkovom úrade Martin. 

g/ Doporučila nákup garážových dverí pre požiarnu zbrojnicu, alebo 

zateplenie jestvujúcich dverí pretože počas silných mrazov požiarna 

technika zamŕza. 

- Ing. Igor Miert požiadal o zabezpečenie  opravy osvetlenia cez 

park od stanice ku mostu. 

- Ján Očka v mene riaditeľa GBAS-u poďakoval predstaviteľom 

obce, že prostredníctvom pracovníkov zaradených do aktivačnej 

činnosti pre obec boli vykonávané pomocné a odborné práce pre 

gymnázium a prosí, aby títo pracovníci boli v rámci finančných 

možností odmenení. 

- Ján Zubček navrhol, aby konanie OZ bolo zverejnené v obci 

formou miestneho rozhlasu vopred 2 dni pred konaním. Tiež 

navrhol, aby správy boli vyhlasované aj o 17-tej hodine pre tých 

občanov, ktorí sa vrátia zo zamestnania. 

 

     Celá rozhodujúca problematika z dnešného zasadnutia obecného 

zastupiteľstva bola zahrnutá do návrhu na uznesenie, ktorý vypracovala členka 

návrhovej komisie – poslankyňa Ing. Mgr. Janka Bednáriková. Za jeho prijatie 

dal hlasovať zástupca starostu Dušan Malko. Desať prítomných poslancov  

návrh na uznesenie bez pripomienok schválilo. 

 

 Rokovanie ukončil starosta obce Ing. Milan Rybár a prítomným 

poďakoval za účasť. 

 

 

Zapísala: Elena Borsíková 

 

 

I.        Overovateľ:  Ondrej Majtáň 

 

II.       Overovateľ:  Dušan Malko  

 
 

 

 

Ing. Vladimír Plžik                Ing. Milan Rybár 

              prednosta OcÚ                              starosta obce 

 



Z á p i s n i c a 

zo 14. zasadnutia obecného zastupiteľstva, konaného 26. októbra 2004 

 

Prítomní:  

 

1. Ing. Milan Rybár – starosta obce 

2. Ing. Vladimír Plžik – prednosta OcÚ 

3. Božena Balková – kontrolórka obce 

4. Elena Borsíková – zapisovateľka 

 

Poslanci: 

 

          1. Ing. Mgr. Janka Bednáriková 

 2. Ing. Peter Belica 

      3. Ing. Eva Bencová 

4. Ing. Jarmila Bohušová 

 5. Ing. Ján Jamriška 

 6. MUDr. Eva Konvitová 

 7. Ondrej Majtáň 

 8. Dušan Malko 

      9. Ján Zubček  

  

Ospravedlnení: 

 

1. Ing. Igor Miert  

 2. Ján Očka 

 

Hostia:   

 

          1. Peter Slobodník 

      2. Anna Ondáková 

      3. Jozef Adamovský 

  

 Rokovanie OZ otvoril a viedol starosta obce Ing. Milan Rybár. Uviedol, 

že obecné zastupiteľstvo bolo zvolané v  stanovenej lehote a že všetci poslanci 

OZ boli na zasadnutie včas pozvaní a spolu s pozvánkou dostali písomné 

podklady k jednotlivým bodom programu. Skonštatoval, že z celkového počtu 

11 poslancov OZ je prítomných 9 poslancov  a  zasadnutie je v zmysle § 2 

Zákona SNR č. 369/90 Zb. o obecnom zriadení uznášania schopné. 

 

 

 

 



 Za overovateľov zápisnice boli menovaní: 

 

          1. Ing. Mgr. Janka Bednáriková 

          2. Ing. Peter Belica 

 

Do návrhovej komisie boli navrhnutí a OZ jednomyseľne schválení: 

 

1. Ing. Eva Bencová 

      2. Ján Zubček 

      3. Ondrej Majtáň 

  

Program:     1. Kontrola plnenia uznesení 

  2. Informácia o činnosti RZ Plutva s. r. o. 

  3. Zmeny rozpočtu obce v roku 2004 

  4. Rôzne 

        6. Návrh na uznesenie 

 

K bodu  1.   a/ Na predchádzajúcom rokovaní bolo uložené prednostovi OcÚ    

rokovať   s   občanom  Jánom   Adamovským   a Prefou  Sučany  

o sprístupnení strelnice užívateľom, požiarnikom a zdravotníkom.  

Prednosta OcÚ uloženú úlohu splnil. Ján Adamovský  sa dostanovil  

na dnešné rokovanie OZ, aby požiadal o riešenie iného prístupu na  

strelnicu ako je doposiaľ, čo  mu bolo prisľúbené ešte v minulosti.  

Prehlásil, že z jeho strany dohodu doteraz dodržiaval.  

Po následných návrhoch riešenia sprístupnenia strelnice inou  

prístupovou cestou, ktorá však bude pre obec finančne náročná sa 

poslanci dohodli, že úloha sa vracia znova na jednanie  komisii 

výstavby, ÚP a ŽP ktorá si na spoluprácu má prizvať predstaviteľov 

streleckého oddielu. Do vyriešenia trvalého prístupu na strelnicu 

obecná polícia zabezpečí osadenie brány prístupovej cesty pri 

rodinnom dome Jána Adamovského. 

b/ OP upozornila dodávateľa výstavby kanalizácie na dodržiavanie  

bezpečnostných predpisov  cestnej premávky 

c/ V tomto bode programu sa o slovo prihlásila Anna Ondáková,  

majiteľka espressa   Kečka a požiadala  o súhlas  na   predĺženie    

prevádzkovej  doby  v dňoch piatok a sobota.   

Odpovedal  starosta  obce, že  nesúhlasí  aby  prevádzková  doba  sa  

predĺžila. Obecná polícia už viac krát zistila jej nedodržiavanie a 

preto bola A. Ondáková písomne upozornená, že v prípade ďalšieho 

porušenia rozhodnutia obce o prevádzkovej dobe bude  jej 

vypovedaný nájom z RKD.  

Poslanci s týmto návrhom súhlasili. 

 



K bodu 2. Konateľ  RZ  Plutva  s. r. o. Dušan  Malko  informoval,  že  VZ   od  

posledného rokovania obecného zastupiteľstva zasadalo 2 krát za 

účelom hľadania racionalizačných opatrení,  aby sa ešte viac  strata 

neprehlbovala. Jedným zo zavedených  variantov úsporných 

opatrení je zníženie počtu pracovníkov. V súčasnosti zvyšuje 

kontrolu na pracovisku a hľadá klientelu na zimnú sezónu. Výkaz 

ziskov a strát k 30. septembru t. r. tvorí prílohu zápisnice.  

 

- V rozprave kontrolórka obce povedala, že v prípade dvojročnej 

straty na hospodárení  v s. r. o.  musí sa spoločnosť dať do 

bankrotu. Navrhuje zavedenie  úsporného režimu pozostávajúceho 

v znížení počtu pracovníkov a v zmene prevádzkovej doby 

v reštaurácii Plutva. Upozornila, že poskytnutú pôžičku  musí s. r. 

o.  vrátiť do konca t. r., potom sa jej môže nanovo požičať  

v mesiaci januári 2005.  

 

- Predsedníčka DR uviedla že mzdové náklady  sa zvýšia, pretože 

pracovníci v m. r. si nevyčerpali dovolenku. Navrhla, aby obec 

vypomohla RZ zadaním vyhotovenia reklamnej tabule /s čím 

poslanci súhlasili/ a konateľ aby si zabezpečil návrh reklamných 

tabúľ a v spolupráci so stavebným technikom obce našiel pre ne 

vhodné umiestnenie. 

 

- Prednosta OcÚ tlmočil návrh komisie správy majetku a finančno 

ekonomickej vyňať RZ Plutva s. r. o. z prenájmu budovu kolkárne, 

reštauráciu Gól a futbalové ihriská s priľahlými pozemkami, 

vyradiť  z majetku obce a následne predať osobné auto Favorit, 

ktorého oprava by bola nákladná / nemá platnú STK/, nákladné auto 

LIAZ a pracovný stroj DH pretože sú nevyužívané. Novou 

nájomnou zmluvou prenajať s. r. o. športový dom a areál Plutvy.  

 

- Peter Slobodník na to zareagoval, aby nákladné auto LIAZ sa 

nepredalo, ale využívalo sa pre potreby obce.  

 

- Dušan Malko nesúhlasí s predajom osobného auta Favorit, jeho 

opravu zabezpečí bez vynaloženia väčšieho finančného obnosu. 

 

- Starosta obce dal hlasovať za predaj pracovného stroja DH, 

prepracovanie nájomnej zmluvy, preradenie nákladného auta LIAZ 

obecnej polícii a ponechanie osobného auta Favorit pre potreby RZ 

Plutva s. r. o. s tým, že konateľ zabezpečí do najbližšieho 

zasadnutia OZ analýzu nákladov na jeho opravu. Za tento návrh 

hlasovali Ing. Mgr. Janka Bednáriková, Ing. Eva Bencová, Ing.  



Jarmila Bohušová, Ing. Ján Jamriška, MUDr. Eva Konvitová, 

Dušan Malko, Ján Zubček. Proti tomuto návrhu bol poslanec Ing. 

Peter Belica a hlasovania sa zdržal Ondrej Majtáň. 

 

K bodu 3. Prednosta OcÚ: 

- Podrobne  oboznámil  o  zmenách  rozpočtu,  ktorý   prerokovala  

ekonomická komisia /písomné spracovanie tvorí prílohu zápisnice/. 

-   Informoval, že podľa platnej legislatívy vlastník lesa do 30 ha je 

povinný zabezpečiť si na vlastné náklady lesný hospodársky plán. 

V našom prípade by to predstavovalo cca 6 tis. Sk, preto navrhol 

uzatvoriť dohodu s urbárskou spoločnosťou alebo obcou Turany, 

aby náklady mohol hradiť štát. V rozprave väčšina  poslancov 

nesúhlasila s jeho návrhom zlúčenia s ďalším  subjektom. Hlasovať 

o tom dal starosta obce. Za návrh boli Ing. Peter Belica, Ing. Eva 

Bencová,  Ing. Ján Jamriška, MUDr. Eva Konvitová, Ondrej 

Majtáň, Ján Zubček, hlasovania sa zdržali Dušan Malko, Ing. 

Jarmila Bohušová a Ing. Mgr. Janka Bednáriková. 

Za prijatie zmien rozpočtu hlasovali jednomyseľne  všetci prítomní  

9 poslanci. 

-  Požiadal poslancov  o návrh na určenie poplatkov za ošetrovné 

v MŠ. Poslanci sa dohodli na nasledovnej výške: 

a/ 300,- Sk a to aj za dieťa v poslednom roku predškolskej výchovy, 

b/ 150,- Sk počas  letného zátvoru ak bude trvať viac ako polovicu 

mesiaca 

c/ a ak dieťa z vážnych dôvodov nebude navštevovať MŠ celý 

kalendárny mesiac,  poplatok platiť nebude.    

- Navrhol riešenie naliehavej situácie uteplenia požiarnej 

zbrojnice  a to prevodom 203 tis. Sk z RF do rozpočtových príjmov 

a zároveň ich použitie v rozpočtových výdavkoch na nákup 3 

garážových dverí – poslanci s tým jednomyseľne súhlasili.  

 

K bodu 4. Správy o činností komisií OZ predložili ich predsedovia: 

Komisia výstavby, ÚP a ŽP: 

a/  Peter Chreno požiadal o stanovisko k už existujúcej prevádzke 

výroby nábytku na Ul. mierovej na ďalších 5 rokov. Vykonal 

maximálne opatrenia na zníženie zápachov z laku a farieb a skrášli 

ešte okolie objektu. Komisia doporučuje jeho požiadavke vyhovieť 

za podmienky, že nedôjde k rozšíreniu prevádzky a doloží doklad 

od Regionálneho úradu verejného zdravotníctva Martin, že na 

prevádzkovanie v obytnej zóne má vytvorené nezávadné 

podmienky. 

b/ Jaroslav Jamriška požiadal o dlhodobý prenájom pozemku na Ul. 

Dukelských hrdinov kde prevádzkuje bufet Corgoň a o  predkupné 



právo naň. Komisia nemá námietky k predĺženiu doterajšej 

nájomnej zmluvy. Odpredaj pozemku do spracovania ÚPD 

nedoporučuje. 

c/ Na návrh prednostu OcÚ doporučujú zámer obce vykúpiť na Ul. 

29. augusta dom a dvor od p. Almužniaka za sumu 100 tis. Sk 

a priľahlé pozemky od ostatných vlastníkov  za cenu 70,- Sk/m2 pre 

plánovanú komunikáciu k prípadnej IBV, okrem vlastníka Jozefa 

Gregora ktorý chce náhradný pozemok o výmere 308 m2.  

d/ Doporučili predĺženie nájomnej zmluvy Igorovi Lacikovi na 

dobu určitú. 

e/ Zobrali na vedomie, že problém zapáchajúcej kanalizácie v okolí   

ulice Mierovej bude doriešený až po výstavbe novej kanalizácie 

v roku 2005. 

f/ Komisia kriticky pripomienkuje prebiehajúce stavebné práce na 

akcii – kanalizácia obce, kde  niektoré úseky miestnych 

komunikácií sú nezjazdné a obávajú sa, že s príchodom zimného 

obdobia nastanú ešte väčšie problémy.  

Komisia sociálno zdravotná, školstva a kultúry zasadala 1 krát 

a navrhli  preplácanie stravy v ŠJ pri ZŠ SNP dvom súrodencom na 

dobu 3 mesiacov z rodiny v hmotnej núdzi a na základe žiadostí 7 

občanom navrhli  jednorázové finančné výpomoci. 

Komisia správy majetku a finančno ekonomická na svojom 

zasadnutí navrhla: 

a/ Odpísanie nedobytných pohľadávok: Martinu Ružomberok 

1663,- Sk, Turčianskym pekárňam Martin 5669,- Sk, po neb. 

Milanovi Černekovi  184,- Sk a neb. Františkovi  Navrátilovi 300,- 

Sk. 

b/ Vyradenie poškodeného a prebytočného majetku z OTE obce 

s tým, že prebytočný majetok sa ponúkne na predaj za cenu 

navrhnutú komisiou a poškodený sa zlikviduje. 

c/ Priznať starostovi obce a kontrolórke obce koncoročnú odmenu 

vo výške 30 % z ich mesačného platu za 11 mesiacov roku 2004.  

O návrhoch Ing. Petra Belicu, predsedu komisie správy majetku 

a finančno ekonomickej dal hlasovať zástupca starostu osobitne za 

každý návrh. 

Hlasovania sa zúčastnilo deväť prítomných poslancov a všetci 

jednomyseľne hlasovali za: odpísanie pohľadávok, vyradenie 

prebytočného a poškodeného majetku, priznanie odmeny starostovi 

obce a kontrolórke obce. 

 

- Starosta obce informoval, že: 

a/ bola uskutočnená koaludácia závodu Clacier Garlock Bearings 

Slovakia, a. s. Sučany,    



b/ Firma Manesmann vybuduje spojnicu v priemyselnej zóne medzi 

príjazdovou komunikáciou do SEPS a VW Slovakia, ktorú nám 

bezplatne prevedie do majetku obce za podmienky zabezpečovania 

jej bežnej a zimnej údržby. O tomto dal hlasovať zástupca starostu. 

Prítomní boli podľa prezenčnej listiny 9 poslanci. Za predložený 

návrh hlasovali: Ing. Peter Belica, Ing. Mgr. Janka Bednáriková, 

Ing. Jarmila Bohušová, Ing. Ján Jamriška, MUDr. Eva Konvitová, 

Ondrej Majtáň, Dušan Malko, Ján Zubček. Hlasovania sa zdržala 

Ing. Eva Bencová.  

 

- Prednosta OcÚ informoval: 

a/ O ďakovnom liste predsedu OV ČSČK členom Obecného 

hasičského zboru Sučany za ich záslužnú činnosť a oznámení o  

udelení zlatej Jánskeho plakety občanom Jánovi Karkošiakovi 

a Stanislavovi Jackulíkovi. V zmysle VZN obce, darcom starosta 

obce udelí pamätný list a finančnú odmenu po 2 000,- Sk - s čím 

poslanci jednomyseľne súhlasia. 

b/  Mgr. Alžbeta Kováčová podala žiadosť na prenájom záhrady za 

domom Ďurka Langsfelda – poslanci s prenájom  nesúhlasia. 

c/  Zdenke Čujkovej na základe jej žiadosti o ubytovanie navrhol 

prideliť byt na Ul. 29. augusta 74 na dobu určitú. Poslanci 

s návrhom pridelenia bytu menovanej súhlasili. 

d/  Emília Bellová žiada aj na rok 2005 o bezplatný  prenájom 

bunky,  ktorú využíva na prevádzkovanie zberne prádla a šatstva 

z dôvodu, že táto činnosť sa dostáva do podvedomia občanov 

postupne a ešte ju v plnej miere nevyužívajú. Poslanci 

jednomyseľne súhlasili s bezplatným prenájmom bunky. 

e/  Od 1. 9. t. r. bola preradená pracovníčka Katarína Miháliková na  

uvoľnené miesto kultúrneho referenta, preto navrhuje jej schválenie 

za členku redakčnej rady Sučianskych zvestí a komisie kultúry 

a športu pri OZ. Prítomní poslanci s návrhom bez pripomienok 

súhlasia.  

 

- Ing. Eva Bencová predsedníčka Rady školy pri ZŠ SNP  

informovala o prebiehajúcich školských aktivitách. Požiadala za 

školu o schválenie zakúpenia kopírky z kapitálových prostriedkov 

a súhlas na zadanie vypracovania projektu na výmenu vchodových 

dverí. OZ s uvedenými požiadavkami súhlasí.  

 

- Hlavná kontrolórka obce B. Balková informovala: 

a/  O vykonaní kontroly v MŠ zameranej na platenie poplatkov od  

rodičov za stravu a školné. Zistila, že platby sa uskutočňujú 



oneskorene a preto uložila riaditeľke MŠ, aby tieto boli zinkasované 

vždy dopredu, najneskoršie do konca kalendárneho mesiaca, 

b/ O podaných exekučných návrhoch  na vymáhanie pohľadávok 

u MP a DzN. 

 

- Peter Slobodník informoval a činnosti obecnej polície  

a obecného hasičského zboru za 3. štvrťrok 2004. Správa tvorí 

prílohu zápisnice. 

 

     Celá rozhodujúca problematika z dnešného zasadnutia obecného 

zastupiteľstva bola zahrnutá do návrhu na uznesenie, ktorý vypracovala členka 

návrhovej komisie – poslankyňa Ing. Eva Bencová. Za jeho prijatie dal hlasovať 

zástupca starostu Dušan Malko. Deväť prítomných poslancov  návrh na 

uznesenie bez pripomienok schválilo. 

 Rokovanie ukončil starosta obce Ing. Milan Rybár a prítomným 

poďakoval za účasť. 

 

 

Zapísala: Elena Borsíková 

 

 

I. Overovateľ:  Ing. Mgr. Janka Bednáriková 

 

 

II.       Overovateľ:  Ing. Peter Belica 

 
 

 

 

 

 

Ing. Vladimír Plžik                Ing. Milan Rybár 

              prednosta OcÚ                              starosta obce 

 

 

 

 

 

   

 

 

 

 

 



Z á p i s n i c a 

z 15. zasadnutia obecného zastupiteľstva, konaného 16. decembra 2004 

 

Prítomní:  

1. Ing. Milan Rybár – starosta obce 

2. Ing. Vladimír Plžik – prednosta OcÚ 

3. Božena Balková – kontrolórka obce 

4. Elena Borsíková – zapisovateľka 

 

Poslanci: 

          1. Ing. Mgr. Janka Bednáriková 

 2. Ing. Peter Belica 

      3. Ing. Eva Bencová 

4. Ing. Jarmila Bohušová 

 6. MUDr. Eva Konvitová 

 7. Ondrej Majtáň 

 8. Dušan Malko 

       

  

Ospravedlnení: 

1. Ing. Ján Jamriška  

 2. Ján Očka 

          3. Ján Zubček 

 

Hostia:   

          1. Peter Slobodník 

      2. Magdaléna Hvizdáková 

      3. Janka Gejdošová 

      4. Ján Števček 

5. Jaroslav Jamriška 

      6. Miloš Milec 

  

 Rokovanie OZ otvoril a viedol starosta obce Ing. Milan Rybár. Uviedol, 

že obecné zastupiteľstvo bolo zvolané v  stanovenej lehote a že všetci poslanci 

OZ boli na zasadnutie včas pozvaní a spolu s pozvánkou dostali písomné 

podklady k jednotlivým bodom programu. Skonštatoval, že z celkového počtu 

11 poslancov OZ je zatiaľ prítomných 7 poslancov  a  zasadnutie je v zmysle § 2 

Zákona SNR č. 369/90 Zb. o obecnom zriadení uznášania schopné. 

 

  Za overovateľov zápisnice boli menovaní: 

          1. Ondrej Majtáň 

          2. Ing. Eva Bencová 

 



Do návrhovej komisie boli navrhnutí a OZ jednomyseľne schválení: 

1. Ing. Mgr. Janka Bednáriková 

      2. Ing. Jarmila Bohušová 

          3. Dušan Malko 

 

Program: 1.  Kontrola plnenia uznesení 

  2.  VZN o miestnych daniach 

 3.  VZN o miestnom poplatku za komunálne odpady     

     a drobné stavebné odpady 

4.  VZN o nakladaní s komunálnymi odpadmi a drobnými  

     stavebnými odpadmi 

5. Zmeny rozpočtu obce v roku 2004 

6. Rozpočet obce na rok 2005 

7. Správy o činnosti komisií 

8. Rôzne 

9. Návrh na uznesenie 

 

K bodu 1.  O splnení úloh uložených na predchádzajúcom zasadnutí OZ  

referovali: 

Ing. Jarmila Bohušová – na zasadnutí komisie výstavby ŽP a ÚP  

prizvaní zástupcovia streleckého oddielu sa vyslovili, že vo svojej 

činnosti mienia naďalej pokračovať a tak vzišiel návrh z komisie, 

aby sa uskutočnilo stretnutie všetkých zainteresovaných strán naraz, 

na určenie podmienok ďalšieho postupu riešenia prístupu ku 

strelnici. Navrhujú zrušenie uznesenia OZ zo dňa 26. 10. 2004 

v bode III/2 vo veci osadenia brány pri pozemku J. Adamovského.  

Ďalšia úloha pre komisiu bolo vytipovanie pozemku na výmenu pre 

Jozefa Gregora. Našli jeden   pozemok na Ul. Fatranskej, ale J. 

Gregor sa zatiaľ nevyjadril či má oň záujem. Predsedníčka komisie 

túto úlohu chce vyriešiť do konca t. r. 

Dušan Malko – zabezpečil opravu osobného auta Favorit za cenu 6 

tis. Sk a dal urobiť aj STK vozidla. Umiestnenie reklamnej tabule 

na trase Martin – Sučany dorieši v I. štvrťroku 2005 a na trase 

Sučany – Turany zabezpečí opravu jestvujúcej reklamné tabule. 

K bodu 2.   Referentka na úseku daní uviedla, že VZN o miestnych daniach bolo  

vypracované v zmysle intenciách zákona a informovala o   zmenách 

oproti predchádzajúcemu roku. Návrh tohto VZN tvorí prílohu 

zápisnice a zo strany poslancov neboli k nemu vznesené 

pripomienky. K návrhu dani za psa niektorí poslanci navrhli, aby sa 

zvýšil zo 150,- Sk na 200,- Sk. Nesúhlasil s tým starosta obce 

z dôvodu, že kriminalita v obci rastie a preto dal hlasovať o tomto 

návrhu. Za zvýšenie poplatku na 200,- Sk boli Ing. Jarmila 

Bohušová, Ing. Eva Bencová a MUDr. Konvitová. Za ponechanie 



poplatku 150,- Sk  boli Ing. Igor Miert, Ondrej Majtáň, Dušan 

Malko, Ing. Mgr. Janka Bednáriková –  poplatok za psa zostáva 

nezmenený. 

Za prijatie návrhu VZN dal hlasovať zástupca starostu. Všetci 

jednomyseľne s návrhom súhlasili. 

K bodu 3-4. Výklad k VZN o miestnom poplatku za komunálne odpady 

a drobné stavebné odpady a k VZN o nakladaní s komunálnymi 

odpadmi vykonala pracovníčka J. Gejdošová. Tieto VZN boli 

prerokúvané na komisiách:  správy majetku a finančno 

ekonomickej, ktorá ho doporučuje prijať a komisia výstavby, ÚP 

a ŽP ktorá navrhuje denný poplatok za komunálny odpad  

zaokrúhliť na 0,85 Sk, t. j. 311,- Sk ročne/osoba. Nasporené peniaze 

by tak obec mohla investovať do výstavby biologickej skládky. 

So zvyšovaním poplatku nesúhlasí starosta obce. Aby obec 

nemusela budovať biologickú skládku bude rokovať s Ekopolisom  

Martin. S týmto návrhom sa stotožňuje aj poslanec Ing. Igor Miert. 

Návrhy VZN o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné  

stavebné odpady a VZN o nakladaní s komunálnymi odpadmi 

a drobnými stavebnými  odpadmi tvoria prílohu zápisnice. Za ich 

prijatie dal hlasovať zástupca starostu. Hlasovania sa zúčastnilo 7 

poslancov. Za predložené návrhy hlasovali Ondrej Majtáň, Ing. 

Mgr. J. Bednáriková, Dušan Malko, Ing. Igor Miert, MUDr. Eva 

Konvitová. Hlasovania sa zdržali Ing. Jarmila Bohušová a Ing. E. 

Bencová. 

K bodu 5. Zmenu rozpočtu na rok 2004 podľa predloženého návrhu 

a prinavrátenie  presunutých  finančných  prostriedkov  určených na  

bežnú  údržbu  ŠJ  ZŠ  a  ŠKD  pri  ZŠ  SNP  vo  výške  303  tis. Sk  

z originálnych  do   prenesených  kompetencií  zdôvodnil  prednosta  

OcÚ.  Za prednesený návrh dal hlasovať zástupca starostu. Prítomní 

siedmi poslanci bez pripomienok súhlasili s návrhom. 

K bodu 6. Rozpočet obce na rok 2005 označil prednosta OcÚ ako tvárny. Po  

ujasnení investičných výdavkov predloží OZ návrh na jeho úpravu. 

Ing. J. Bohušová pripomenula, že vo výdavkovej časti sa nepočítalo                                                            

s katastrálnym operátom, výstavbou biologickej skládky 

a vybudovaním prístupovej cesty ku strelnici. 

Návrh rozpočtu obce prehodnotila aj komisia správy majetku 

a finančno ekonomická a doporučuje OZ jeho prijatie. 

Hlavná kontrolórka obce Božena Balková podporuje schválenie   

rozpočtu na rok 2005 s navrhnovanými úpravami a to navýšenie 

finančných prostriedkov v príjmovej časti rozpočtu v položke 

podielové dane o + 498 tis. Sk a ich nasledovné rozdelenie: 

finančné prostriedky z rozpočtu obce v objeme  5 % z rozpočtových  



nákladov stavby v zmysle vypracovanej projektovej dokumentácie 

v čiastke 6 664 mil. Sk, t. j. 335 tis. Sk na stavbu „Regenerácia 

parkov v obci Sučany“ a sumu 163 tis. Sk vyčleniť do rezervného 

fondu obce.  

Ing. P. Belica tlmočil stanovisko komisie, aby RZ PLUTVA s. r. o. 

do konca kalendárneho roka vrátila poskytnutú pôžičku poníženú o 

výkony vykonané pre obec a súhlas s poskytnutím ďalšej pôžičky  

v mesiaci januári 2005.   

Za predložený návrh s úpravami dal hlasovať zástupca starostu.  

Prítomní poslanci Ing. Mgr. J. Bednáriková, Ing. E. Bencová, Ing. J.  

Bohušová, Ing. J. Jamriška, MUDr. E. Konvitová, O. Majtáň, D. 

Malko a I. Miert jednomyseľne súhlasili. 

K bodu 7. – Ing. J. Bohušová tlmočila návrh komisie výstavby ÚP a ŽP, aby  

starosta obce vyslovil v mene občanov investorovi stavby 

„Kanalizácie“  osobne alebo písomne nespokojnosť s priebehom 

prác. Odpovedal starosta, že postup prác už reklamoval a súčasný 

priebeh bude opäť pripomienkovať.  

– Na zasadnutie sa dostanovil poslanec Ing. Peter Belica 

– Správy o činnosti komisií tlmočili ich predsedovia: 

Ing. I. Miert - komisia kultúry a športu bude aj v roku 2005 

poriadať akcie ako v tomto roku. Starosta obce uviedol, že v dňoch 

23. a 24. júna 2005 podľa rozhodnutia MK sa uskutočnia Hodžove 

Dni a budú prebiehať v Martine ale aj v našej obci, je potreba sa 

dopredu pripraviť a očakáva pomoc aj zo strany komisie.   

Prednosta informoval, že sa zúčastnil v GBAS-e  jednania 

o umiestnení sochy Dr. M. Hodžu, ktoré sa skončilo rozhodnutím 

umiestniť sochu v areály pozemku školy.  

– MUDr. E. Konvitová informovala,  že i naďalej ordinuje 

v provizórnych priestoroch s nedostatočným vykurovaním. Práce na 

rekonštrukcii budovy neprebiehajú plynule, ale podľa toho  koľko 

získa investor finančných prostriedkov na zadané zákazky. 

– Starosta obce tlmočil doporučenie ZMOS-u vyhovieť žiadosti 

primátora Vysokých Tatier o finančnú pomoc mestu na odstránenie  

škôd po veternej kalamite vo výške cca 1,- Sk na občana.  Navrhuje  

za obec čiastku 5 tis. Sk. Všetci prítomní ôsmi poslanci s tým 

súhlasili.  

Ďalej p. starosta informoval, že doposiaľ sme nedostali finančné 

prostriedky z VÚC na rekonštrukciu strechy základnej školy, ale len 

oznámenie, že naša požiadavka je v zásobníku čakateľov. Obec  

bude musieť hľadať náhradné riešenie lebo  súčasný technický stav 

ohrozuje bezpečnú prevádzku školy. 

– Hlavná kontrolórka obce predložila svoj plán kontrolnej činnosti 

 na rok 2005. Poslanci k uvedenému nemali žiadne pripomienky. 



– Prednosta OcÚ požiadal o návrh na zloženie komisie ochrany 

verejného záujmu. Poslanci sa dohodli na nasledovnom zložení: 

Ing. J. Bohušová, Ing. P. Belica, MUDr. E. Konvitová a Ing. J. 

Jamriška. Prítomní poslanci to jednomyseľne odobrili. 

– Starosta obce informoval, že obci budú prinavrátené vložené 

finančné prostriedky do energetiky vo výške 190 tis. Sk. 

–  Prednosta predložil návrh na zvýšenie príspevku rodičov detí 

umiestnených v ŠKD z 50,- na 150,- Sk/mes. a príspevok detí 

počítačového krúžku na 50,- Sk/mes. od 1. 1. 2005, pričom rodiny 

v hmotnej núdzi sú od poplatku oslobodené. 

–  O finančnú sociálnu výpomoc požiadal občan Peter Žalman, 

ktorému výbuch televízora spôsobil v byte požiar. Prítomní poslanci 

navrhli a potom jednomyseľne mu odsúhlasili čiastku 10 tis. Sk. 

– Anna Kubalová zaslala písomné vyjadrenie k výške poplatku 

z predaja alkoholu a tabakových výrobkov a ku kontrole poplatku 

za roky 2001 a 2002 /fotokópia tvorí prílohu zápisnice/. Poslanci to 

zobrali na vedomie, ale trvajú na prijatých predchádzajúcich 

uzneseniach.  

– Zdenko Svoboda – žiada o súhlas na predĺženie prevádzkovej 

doby reštaurácie Pod Lipou. Poslanci s jeho požiadavkou 

nesúhlasili a požiadali prednostu OcÚ o vypracovanie VZN 

o otváracích hodinách reštauračných a pohostinských zariadení, 

ktoré by komplexne riešilo všetky prevádzkové jednotky v obci. 

– Prednosta OcÚ informoval o vzniku volejbalového oddielu žien 

FRANCESCA a o ich žiadosti na prenájom telocvične v ZŠ SNP. 

 

     Celá rozhodujúca problematika z dnešného zasadnutia obecného 

zastupiteľstva bola zahrnutá do návrhu na uznesenie, ktorý vypracovala členka 

návrhovej komisie – poslankyňa Ing. Mgr. Janka Bednáriková. Za jeho prijatie 

dal hlasovať zástupca starostu Dušan Malko. Osem  prítomných poslancov  

návrh na uznesenie bez pripomienok schválilo. 

 Rokovanie ukončil starosta obce Ing. Milan Rybár a prítomným 

poďakoval za účasť. 

 

Zapísala: Elena Borsíková 

 

I. Overovateľ:  Ing. Eva Bencová 

 

II.       Overovateľ:  Ondrej Majtáň 
 

 

 

Ing. Vladimír Plžik                Ing. Milan Rybár 

              prednosta OcÚ                              starosta obce 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


